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Divan Kurulu Toplantı Tutanağı 

Divan Kurulunun 26 Haziran 2024 Çarşamba günü saat 13.30’da Ali Sami Yen Spor Kompleksi 
Rams Park Özhan Canaydın Konferans Salonu’nda yaptığı toplantının tutanağıdır. 

Divan Kurulu Başkanı Aykutalp Derkan 
Değerli hazirun, toplantımıza başlamadan önce lütfen telefonlarımızı sessize alalım. Saygıdeğer 
katılımcılar, müze giriş kapımızdan gelen kayıtlara göre 13.25 itibariyle oturumumuzda 65 divan 
üyemiz ve bilgi mahiyetinde 13 kulüp üyemiz bulunmaktadır. Açılış nisabımız mevcuttur. 
Düzeltiyorum. Yeni kayıt geldi. 82 divan ve 16 kulüp üyesi. Açılış nisabımız mevcuttur. Toplantıyı 
açıyorum. Müsaadenizle kürsüye geçiyorum.  
Değerli Divan Kurulu üyelerimiz, bizleri Galatasaray dijital platformlarından takip eden 
üyelerimiz, değerli basın emekçileri, Galatasarayımızın sarı kırmızı renklerine gönül vermiş, 
hayatlarını armaya adamış kıymetli taraftarlarımız. 
Cumhuriyetimizin kurucusu, ebedi başkomutan Gazi Mustafa Kemal Atatürk, vatan uğruna 
yaşamlarını yitirmiş kahraman şehitlerimiz, kulübümüzün kurucusu 1 numaralı üyesi Ali Sami 
Yen ve arkadaşları ile geçen toplantımızdan bu yana ebediyete intikal etmiş üyelerimiz için, 
sizleri saygı duruşuna davet ediyorum. (Saygı duruşu yapıldı.) 
Vefat listesi lütfen. Bugün sabaha karşı kaybettiğimiz, 2710 sicil numaralı Divan Kurulu üyemiz 
camiamızın duayenlerinden, duayen iş insanı ve yönetici Can Kıraç, 4218 sicil numaralı Divan 
Kurulu üyemiz Şükrü Nail Kurt, 4583 Edis Adoran, 4718 Cengiz Yalgın, 5271 eski ikinci 
başkanlarımızdan Atilla Donat, 5837 Metin Eralp, 8333 Tarık Okan Altınbaşak, 8417 Gündoğdu 
Aytemür, 9039 sicil numaralı Galatasaray futbol A takımımız, eski futbolcumuz ve Galatasaray 
Futbol A takımında scout uzmanı olarak görev yapan Metin Çekiçler, 10728 eski sicil kurulu 
üyelerimizden, Birsen Gonca Sarış, kulübümüzün 6867 sicil numaralı üyesi, Necdet Ulusoy, 
kulübümüzün 11089 sicil numaralı üyesi Ahmet Korulsan, kulübümüzün yine 15336 sicil 
numaralı üyesi, Osman Sezai Günay.  
Buyurun oturabilirsiniz. Ruhları şad olsun, çok acı kayıplar. Hepsine Allahtan rahmet diliyoruz. 
Müsaadenizle yerime geçiyorum.  
Gündemimize geçmeden önce hem olimpiyat yılı olması dolayısıyla hem de olimpiyat kotası alan 
sporcularımızı bir onurlandırmak için, kısa bir sunumumuz olacak. Şimdi Divan Kurulu yazman 
üyemiz, Sayın Nilüfer Sanvar açıklamalarda bulunacak. Buyurun. 
 
Divan Kurulu Yazmanı Nilüfer Sanvar 
Sırbistan’ın başkenti Belgrat’ta düzenlenen Avrupa Yüzme Şampiyonasında, erkekler 100 metre 
kurbağalamada Avrupa ikincisi olarak gümüş madalya kazanan ve Paris 2024 olimpiyat 
oyunlarında, kotası, Berkay Ömer Öğretir’i tebrik eder, milli sporcumuzun elde ettiği başarıda 
pay sahibi olanları kutlar, milli yüzücümüze Paris 2024 Olimpiyat oyunlarında başarılar dileriz. 
Aynı müsabakada Sırbistan’ın başkenti Belgrat’ta düzenlenen Avrupa Yüzme Şampiyonasında 
mücadele eden sporcumuz Ela Naz Özdemir’in de yer aldığı 4x200 metre serbest bayrak 
takımımız Avrupa 3 üncüsü olarak bronz madalya kazanmıştır. 
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Büyükler dünya judo şampiyonasında, ülkemize ilk gümüş madalya kazandıran kadın sporcumuz 
Kayra Özdemir, dünya ikincisi, artı 78 kilo. Hilal Öztürk, dünya üçüncüsü, artı 78 kilo. 
Sporcumuzu tebrik eder, başarılarının devamını dileriz. 
Kürek; gençler Avrupa tek çifte şampiyonasında Süleyman Yılmaz Avrupa üçüncüsü oldu. 
Sporcularımızı tebrik eder, başarılarının devamını dileriz. 
26 Temmuz, 11 Ağustos’ta Paris 2024 olimpiyat oyunlarında sporcularımıza başarılar diliyoruz. 
Kalplerimiz onlarla, İlkin Aydın, voleybol, Ecem Güzel, yelken, Ömer Berkay Öğretir, yüzme. 
Fidan Ögel. Judo, Kayra Özdemir.  
 
Divan Kurulu Başkanı Aykutalp Derkan 
Teşekkürler. Değerli hazirun, malumunuz, 2024 Paris Olimpiyatları, yaz olimpiyatları, 1924 yine 
Paris’te düzenlenmiş olan olimpiyatların 100’üncü senesi. Malumunuz o olimpiyatta, 1924 Paris 
olimpiyatlarında, ölümsüz kurucumuz Ali Sami Yen Bey, kafile başkanıydı, olimpik 
sporcularımızın, ruhu şad olsun, kendisini rahmetle, minnetle, özlemle arıyor ve anıyoruz. 
Değerli hazirun, şimdi gündemimizle devam ediyoruz. Divan Kurulu yazman üyemiz Sayın Nilüfer 
Sanvar, buyurun. 
 
Divan Kurulu Yazmanı Nilüfer Sanvar 
Gündem: 

1. Mayıs ayına ait toplantı tutanağının takdimi ve oya sunulması. 
2. Divan Başkanlığına gelen evrakın okunması.  
3. Divan iç tüzüğünün 6’ncı maddesi uyarınca Temmuz ayı toplantısı için, toplanmama 

konusu görüşülmesi ve kararı alınması. 
4. 26 Haziran – 6 Temmuz 2024 tarihinde yapılacak olan olağanüstü yetki genel kurulu ile 

ilgili olarak, Yönetim Kurulu tarafından bilgi verilmesi. 
5. Kulübümüzü ilgilendiren önemli ve güncel konular hakkında katılımcılara söz verilmesi. 
6. Kapanış 

 
Divan Kurulu Başkanı Aykutalp Derkan 
Teşekkürler. Şimdi okunan gündemi oylarınıza sunmadan önce, 3’üncü maddemizdeki divan iç 
tüzüğümüzün 6’ncı maddesini hatırlatmak istiyorum.  
Toplantının yapılmaması konusundaki, madde 6. Kulüp divanı, gerekirse aylık olağan 
toplantılarının en çok ikisi için toplanmama kararı alabilir. Genelde biz en sıcak ay olan Ağustos 
ayında bu toplanmama kararını alıyorduk ama biz divan, başkanlık divanı olarak yaptığımız 
değerlendirmede mevsimin Temmuz ayında da hatta Haziran ayında da oldukça sıcak olduğunu 
ve ligler başlamadan Temmuz ayında tatil etmeyi önerdik, bu konuda bir kısa görüşme açmak 
istiyorum. Arzu edilirse, Temmuz ya da Ağustostan birini tatil edeceğiz ama bizim önerimiz 
Temmuz’u, bu sefer, bu yıl tatil etmek yönünde. Aksi yönde görüşü olan var mı acaba? Ben bir 
müzakere edelim diyorum. 
Bir görüş olmadığını görüyorum. Gündemimizle devam ediyoruz. 
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Okunan gündemi oylarınıza sunuyorum. Kabul edenler? Etmeyenler? Oybirliği ile kabul 
edilmiştir. Gündemin birinci maddesi ile devam ediyoruz. Mayıs ayına ait toplantı tutanağının 
takdimi ve oya sunulması.  
Saygıdeğer hazirun, ses kaydı çözümlenerek, kontrol edilip, gsdivan.com Divan Kurulu internet 
sitemize yüklenmiş olup, çözümlendiği ve siteye yüklendiği şekliyle aylık toplantı tutanağını 
oylarınıza sunuyorum. Kabul edenler? Etmeyenler? Oybirliği ile kabul edilmiştir. 
Gündemin ikinci maddesi ile devam ediyoruz. Divan Başkanlığına gelen evrakın okunması. Divan 
Başkanlığımıza ayrıca bir evrak gelmedi. Ancak Yönetim Kurulumuzun ilan etmiş olduğu 
Olağanüstü Yetki Genel Kurulu duyurusunu ben ekrana yansıtmak istiyorum.  
Saygıdeğer hazirun, ben müsaade ederseniz detaylı olarak okumak istemiyorum, vakit tasarrufu 
anlamında, çünkü oldukça uzun ve teknik metinler var. Görüşmelerde bu konulara zaten 
değinileceği için, okunmuş sayılmasını oylarınıza sunuyorum. Kabul edenler? Etmeyenler? 
Gündem, gündemdeki olağanüstü yetki genel kurulu duyurusu, okunmaması oybirliği ile kabul 
edilmiştir. Kaldırabiliriz.  
Onu hatırlatacağım, Sayın Divan Kurulu başkanım, İrfan Aktar başkanım. İlan edilen yetki genel 
kurulunun tarihleri, bir hafızamızı tazeleyelim. Lütfü Kırdar, uluslararası kongre sarayında 
Anadolu Oditoryumunda ilk toplantısı 29 Haziran 2024, bu toplantıda yeterli çoğunluk 
sağlanamadığı takdirde, ikinci toplantısı, fiili olarak 6 Temmuz 2024’te, Cumartesi günü saat 10 
da toplanacaktır. Bunu bu şekilde ajandalarınıza kaydederseniz, çok makbule geçecek. 
Değerli hazirun, şimdi divan iç tüzüğümüzün 6’ncı maddesi uyarınca, Temmuz ayında 
toplanmama, dolayısıyla Ağustos ayında toplanacağız anlamı çıkıyor. Bu konuda görüşme 
açıyorum. Bu konuyu oylarınıza sunuyorum. Kabul edenler? Temmuzda toplanmama konusunu. 
Etmeyenler? Oybirliği ile kabul edilmiştir. 
Şimdi gündemimizin 4’üncü maddesine geçiyoruz. 29 Haziran – 6 Temmuz 2024 tarihlerinde 
yapılacak olan Olağanüstü yetki genel kurulu ile ilgili olarak, Yönetim Kurulu tarafından bilgi 
verilmesi. Ben Yönetim Kurulu adına, saygıdeğer başkanımız Dursun Aydın Özbek’i kürsüye 
davet ediyorum. Buyurun Sayın Başkan. 
 
Kulüp Başkanı Dursun Aydın Özbek 
Sayın Divan Başkanım, kıymetli heyeti, sayın okul müdürüm, hoş geldin. Değerli Divan Kurulu 
üyeleri, saygıdeğer hanımefendiler, beyefendiler, hepinize saygılarımı ve selamlarımı 
gönderiyorum. Bildiğiniz gibi seçimden sonra ilk divan toplantımızı bugün yapıyoruz. Bana ve 
arkadaşlarıma bu onurlu görevi devam ettirme fırsatını verdiği için, tüm üyelerimize 
teşekkürlerimi gönderiyorum. 
Değerli Galatasaraylılar, bu dönemde Galatasarayımız için en iyisini yapacağımızdan ve başarıya 
ulaşacağımızdan kimsenin şüphesi olmasın. Bu sene 24’üncü şampiyonluğumuzu ve Süper 
Kupayı kazandık. Mutluyuz ve gururluyuz. 
2025 yılında, 25 inci şampiyonluk yani 5 inci yıldız hedefimiz var. Buna hep birlikte ulaşacağız ve 
hep birlikte bu başarıyı da kutlayacağız.  
Değerli hazirun, bir konuyu özellikle belirtmek istiyorum. Bildiğiniz gibi, milli takımımız şu anda 
Avrupa Şampiyonasında mücadelesine devam ediyor. Bizim koşullar ne olursa olsun, onların 



4 
 

yanında olup, desteğimizi göstermemiz gerekiyor. Bu çocuklar bizim çocuklarımız, bizim 
değerlerimiz arkadaşlar. 
Sosyal medyanın yarattığı spekülasyonlarla, bu çocukların morallerini bozmanın kime ne yararı 
var, bilmiyorum. Herkesin bunu bir düşünmesi gerekiyor. Bu akşam takımımızın çok önemli bir 
maçı var. İnanıyorum, kardeşlerimiz sahaya çıkıp, en iyi performanslarını gösterecek, kazanacak 
ve bu kirli oyunlara sahada cevabını verecektir. 
Kıymetli hazirun, bildiğiniz gibi 6 Temmuz tarihinde genel kurulumuzu olağanüstü bir toplantıya 
çağırdık. Şimdi bu toplantıda istediğimiz yetkilerin ne olduğunu ve tüm süreci, sizinle 
detaylarıyla paylaşmak istiyorum. Amacımız, hiçbir üyemizin kafasında soru işareti kalmadan, 
bu süreci hep birlikte ilerletmek ve Galatasaray’ımızı daha iyi günlere ulaştırmaktır. 
Yetki istediğimiz maddelerin başında, değerli hazirun, Galatasaray adası geliyor. Bildiğiniz gibi, 
bir önceki dönemde Galatasaray adasının kısmi olarak hizmete açtık ve geçtiğimiz 2 sene 
boyunca da üyelerimize iyi hizmet verdiğimizi düşünüyorum. Alanın tamamı itibariyle, 
bitirebildik mi? Hayır. Çünkü burada yapılması gereken en önemli husus, Galatasarayın yine 
bizim dönemimizde kulübümüze kazandırdığı imar durumu çerçevesinde bir ruhsata bağlamak 
ve bu ruhsata bağlı olarak da geride kalan inşaatın devam etmesini sağlamaktı. Ruhsat sürecimiz 
devam ediyor. Çünkü ada olması hasebiyle birçok konuda, Boğaziçi İmar taleplerde bulunuyor. 
İmar durumu var ama işte sondaj yapın, zemin etüdü yapın gibi birçok talepleri var. Süreci çok 
yakından takip ediyoruz, bizzat takip ediyorum. İstedikleri bütün evrakları aşağı yukarı 
tamamladık. Ruhsatımızı da alacağız ve buna bağlı olarak da özellikle eski küçük havuz tarafında 
bulunan, eğer adaya uğradıysanız ve arka tarafa geçip baktıysanız, gördüğünüz gibi orada bir 
etkinlik alanı yaratmak istiyoruz. Bunun için de havuzun içindeki kazıkların yenilenmesi lazım. 
Kazıkları zaman içinde çürümüş, artık taşıma kabiliyetini kaybetmiş durumda. Bunun için 
görüşmelerimiz var. Çünkü bir adada, denizin ortasında bir yerde, bir şekilde bu kazıkların 
yeniden çakılması, konusu hayli meşakkatli bir konu. Ama bunun için çözümümüz var. Yapmamız 
gereken önce ruhsata bağlanması, artık ruhsatsız orada bir iş yapmanın mümkünatı yok. Ruhsat 
almamızın akabinde oradaki çalışmamıza başlayacağız. Ayrıca adanın etrafındaki iskelelerin 
yenilenmesi lazım. Oralar da çürümüş. Onun için, bu manada da çalışmalarımız var. Bir iki, 
firmayla sponsorluk görüşmelerimiz var, yani bu işlerin yapılmasında bize maddi ve iş gücü 
anlamında destek verecek firmalarla da irtibatımız devam ediyor. Amacımız, önümüzdeki 
sezonu, adanın tümü bitmiş olarak hizmete açmak, çünkü hizmete açacağımız, iki etkinlik binası 
daha var içinde. Bir kapalı bir restoran, bir de yine etkinlik alanına hizmet veren, After Party gibi 
ve her türlü organizasyonun yapılabileceği bir salon. Bütün bunları, sahip olduğumuz imar 
durumu çerçevesinde yapıyoruz. Yani bundan sonraki dönemde, Galatasaray adası ile ilgili hiç 
kimsenin bir sataşma imkânı olmaması için, her şey, elimizdeki imkânlara göre, belgelerimize 
göre ve almış olduğumuz yetkilere göre yapıyoruz. 
İkinci husus, Florya arsası. Bildiğiniz gibi Florya, Florya’da Galatasaray 21 dönümlük bir arsayı 
çok önceden edinmiş, tapusu Galatasarayın olan bir 21 dönüm arsa söz konusu. Burada bir iki 
konuyu belirtmek istiyorum. Daha önce yapılmak istenen, bir proje, yine Florya projesinde, bu 
proje iptal edildi ve o dönem rahmetli Mustafa başkanımız, bu 21 dönümü tekrar Galatasaraya 
alması suretiyle, yeni bir süreç başladı ve bu süreç Galatasarayın lehine gelişen bir süreç oldu. 
Kendisine rahmet diliyorum ve bu hizmeti için de teşekkür ediyorum. 
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Burada o dönemden sonra gerek Burak başkan zamanında gerekse ondan sonra bizim 
dönemimizde, çalışmalarımızı hep şu yönde geliştirdik. Bize ait olmayan, fakat bizim 
kullanımımızda olan, 42 dönümlük kısmın satın alınması süreci gündeme geldi. Çünkü biz artık 
Florya’dan futbol yerleşkemizi Kemerburgaz’a taşımak gibi bir hedef koymuştuk. Bu hedef, 2017 
yılında, 2016-2017 sürecinde konuşuldu, gündeme geldi. Çünkü artık Florya ne alt yapıya ne de 
A takımına hizmet verecek durumda değildi. 
Onun için bu proje geliştirildi. Çünkü hem 21 dönümlük Galatasaraya ait arazi, hem de 42 
dönümlük Emlak Konuta ait olan arazi, imar durumu olan, ekonomisi yüksek arazilerdi. Bunları 
satın almak için, bundan önceki dönemde harekete geçtik ve 42 dönümü Galatasaray spor 
kulübüne kazandırdık, tapusu şimdi tamamen Galatasaray’ın yine %100 sahibi olduğu, 
Galatasaray Florya A.Ş. ye ait olmak üzere, bizdedir. 
Şimdi Florya arazisinin yarattığı ekonomi, yani bu araziyi sahiplenirken de özellikle bilinmesi 
gereken bir husus var. 1 milyar 85 milyon TL lik bir ödeme yapılmak suretiyle kazanıldı. Biz bu 
krediyi oluştururken de şahsi kefaletimi istediler ve hiç tereddüt etmeden bu kefaleti de verdim. 
Çünkü programımızda nasıl ödeyeceğimiz de belliydi ve kısa sürede, 18 aylık bir krediydi, kısa 
sürede bu krediyi, Mecidiyeköy’deki yaptığımız Rezidans projesi ile ödedik. Şu anda demek ki 63 
dönümlük bir arazinin geliştirilmesi söz konusu. 
Bununla ilgili bildiğiniz gibi, çalışmalarımızı sürdürüyoruz. Bir ihale süreci başlattık. Bu ihale 
sürecine bazı teklifler geldi. İhaleyi yapmadan evvel, bazı arkadaşların talepleri oldu, dolayısıyla 
bu süreç halihazırda devam ediyor. Şunun net olarak bilinmesi lazım. Herhangi bir firmayla 
herhangi bir kurumla yapılmış mutabakata varılmış herhangi bir sözleşme yok. Sadece bu Florya 
arazisinin Galatasaraya en yüksek seviyede fayda getirebileceği usul, nitelik, nasıl olması 
gerekiyor? Onun üzerinde firmalarla konuşuyoruz. Her firma kendisine göre, şöyle yaparsak 
böyle olur gibi bize bu konu üzerinde tekliflerini gönderiyorlar. Teklif almaya da hâlâ devam 
ediyoruz. 
Şimdi burada, geçmiş dönemden hatırlanacağı gibi, biz ilk yola çıkarken, dedik ki, acaba biz 
burayı kendimiz yapsak, Galatasaray olarak yapsak, nasıl bir sonuç elde ederiz? En iyi sonucu 
böyle elde ederiz diye, sizlere söylemiştik. Genel kurulda da böyle anlattık. Fakat alternatif 
çözümleri de gündeme getirdik. Alternatif çözümler ne, kat karşılığı veyahut da hasılat paylaşımı 
şeklinde de yapılması idi.  
Bu manada geçen dönem itibariyle, genel kuruldan yetkimizi almıştık. Süreç devam ederken, biz 
yine Galatasaray spor kulübünün kendi imkânlarıyla yapmakta olduğu iki tane inşaatımız var. 
Birisi Mecidiyeköy’deki rezidans, diğeri de Kemerburgaz’daki sportif futbol takımımızın 
antrenmanlarını yapması için ve alt yapının antrenmanlarını yapması için bir yerleşke yapmak. 
Bu iki projeyi de Galatasaray kendi imkânlarıyla, kendi bildiği şekilde, aynen sizden aldığı yetki 
çerçevesinde sürdürüyor. İnşallah 3 Temmuz’da futbol sezonunu yeni tesislerimizde açacağız, 
bunun birinci fazı bitmiş vaziyette. 3 Temmuz’da orada hep beraber, yeni sezona merhaba 
diyeceğiz. Fakat bu süreçte, bir şeyi fark ettik. Florya’daki arazi 63 dönüm, fakat üzerine 
yapılacak inşaat, yaklaşık 130 bin metrekare. Bizim Mecidiyeköy’de ve Kemerburgaz’da 
yaptığımız inşaat, miktarı yaklaşık bunun %10’u kadar, her birisi. Orada bir şey fark edildi. 
Galatasaray bu işi bu şekilde yapabilir mi? Yapamaz mı konusu. Çok net bir şekilde ortaya çıktı. 
Onun için, biz yine sizden yetki isterken, hiç geçen seferki aldığımız yetkiyi değiştirmeden, aynı 
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şekilde kendimiz mi yapalım, yoksa dediğimiz gibi hasılat paylaşımı veya kat karşılığı bir sistemle 
mi yapalım konusunu, gündemde tutuyoruz ve şurası çok net. Şurası çok net. Galatasaraya 
maksimum faydayı sağlayacak çözümü bulmak istiyoruz. 
Projenin bir an evvel bitmesi lazım. Çünkü beklenen bayağı önemli bir miktar var. Projenin 
üzerindeki 14 milyar liralık ipoteğin kalkması lazım ve bu projeye başlamak için de en azından 
10 milyon, 10 milyon dolar gibi bir başlangıç sermayesi gerekiyor. Çünkü yaptığı detaylı bilgiyi 
genel kurulda vereceğim. Yaptığımız araştırmalarda, çıkan, ortaya çıkan rakamlar, kaça alınır, 
kaça satılır, kaça mal olur? Bunların hepsi genel kurulda, TSKB raporlarıyla önünüze gelecek. 
Burada biraz daha kısaca size bilgi aktarmak istediğim konu şu.  
Bu mukayeseyi yaparken, demin de ifade ettiğim gibi, hangisinin daha çok Galatasaraya fayda 
sağlayacağı konusu, genel kurulda size detaylı olarak anlatacağım, ona göre de sizden yetki 
isteyeceğiz. 
Tabii bu arada şunu da ilave etmek istiyorum. Geçtiğimiz dönem itibariyle farklı düşünceler, 
farklı fikirler, farklı derken, işte şöyle yapsak daha iyi olur, işte elimizde şu rakamlar var, bu 
rakamlar var. Çok yüksek rakamlar var gibi, konuşmalar oldu. Gerek seçim öncesi gerek seçim 
sonrası bu konuşmalar devam ediyor. Hep söylediğim bir şey var, diyorum ki değerli 
Galatasaraylılar, sabah 9’dan itibaren, akşam belli değil. Geç vakte kadar da olabiliyor, 
kulüpteyim. Kapım da açık duruyor. Her kim bu konuda fikri var, her kim bu konuda Galatasaraya 
daha büyük fayda sağlayacak görüşü var, bilgisi var, elinde belgesi var, teklifi var. Lütfen gelsin. 
Neticede bu bizim ortak bir değerimiz. Amacımız burada aynı. Galatasarayın kursağına gidecek, 
burası çok önemli. Galatasarayın kursağına bir sistemle maksimum geliri nasıl elde ederiz? 
Çünkü çoğu kişi şunu bilir veyahut da bilmeyebilir. Evet, Galatasaray bu manada şu anda 
inşaatlar yapmaktadır. Bu seviyede bir inşaatı yapabilir mi, yapamaz mı? Gelsinler, ortak 
tartışalım veyahut da daha iyisi şu mudur diye ortak aklı bulmak üzere, ben bu konuda bilgisi 
olan, daha önce de söylemlerini yapan kişilerin, hepsini davet ediyorum. Bu konuyu tartışmak 
üzere. 
Mecidiyeköy binamız var, onun için de yetki istiyoruz. Mecidiyeköy binası, büyük seviyede 
satıldı, içerideki inşaat devam ediyor. Satılmayan bir kısmı kaldı, onu da yine finansman için 
tutuyoruz. Burada da yine sizden yetki almak zorundayız. Çünkü buradaki inşaatı kendimiz 
yapıyoruz. Bunların tamamlanması için de bu yetkiye ihtiyacımız var. 
Diğer yetki istediğimiz bir konu, Kemerburgaz, yeni kamp tesisimiz. Burada sezonu açacak 
seviyede, işi tamamladık. Yani A takımının orada başlaması için, 3 Ağustos’ta da ifade ettiğim 
gibi, sezonu orada açacağız. 3 Temmuz pardon. 3 Temmuz.  
Kusura bakmayın, kürsüye gelince, insanın bazen dili sürçebiliyor. 3 Temmuz’da orada A takımı 
idmanlara başlayacak. Şimdi Kemerburgaz, iki etaptan oluşuyor. Kemerburgaz’ı tarif ederken, 
daha önce de yaptığım gibi, şöyle tarif etmekte fayda var. Kemerburgaz bir ihtiyaçtı. Düşünün 
ki, Florya’daki arazimiz üzerinde, sadece hem akademi hem alt yapı bunlara hizmet eden, 4500 
metrekarelik bir alanımız vardı. Gidenler gayet iyi biliyor ki, alt yapıya gelen çocuklar, 
konteynerlerde soyunup, giyiniyorlar ve orada duş alıyorlar. Orada tuvalete gidiyorlar. Sıhhi olan 
hiçbir tarafı yok. Dolayısıyla Kemerburgaz’daki yeni yerleşkemizde bunları en modern şekilde 
sağlayacağız. Diğer bir projemiz, Aslantepe vadisi projesi olarak nitelendiriyoruz. Bunun için de 
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yetki istiyoruz. Bu Aslantepe vadisi projemiz, hemen stadın yanındaki, 49 yıllığı için gençlik ve 
spor genel müdürlüğünden tahsisi alınmış olan 60 dönümlük arazi için. 
Burada planladığımız bir kapalı basketbol salonu, yaklaşık 10 bin, 15 bin arasında kapasiteye 
sahip hem bazı etkinliklere hizmet edecek hem de basketbolcularımızın burada antrenman ve 
maç oynamalarına hizmet edecek bir tesis. Ayrıca içinde ticari üniteler olduğu gibi, kamp tesisi 
ve spor salonlarına, spor kapalı spor salonlarına ihtiyaç duyduğumuz nispette de salonların 
yapımı için bir imar planı hazırladık ve bu plan şu anda sadece bir ufak bir bölümde işgalci var. 
Bu işgalcinin tahliyesi şu anda yapılması için her şey hazır. Onun arsası üzerindeki zemin 
etüdünün bitmesini bekliyor. Onu da kısa sürede bitirip, imar planını tamamlamış olacağız. O 
plan çerçevesinde de o gün, bunu genel kurulda da biraz detaylı size anlatacağım. Galatasarayın 
bir araya gelmesi, yani judoyu başka bir yerde, efendim yüzmeyi başka bir yerde, voleybolu 
başka bir yerde, basketbol başka, yani bunların bir kompakt tesis haline gelmesi ve 
Kemerburgaz’dan itibaren başlayarak, stada gelene kadar da o vadinin artık bir Aslantepe vadisi 
olarak anılmasını sağlayacak olan çok önemli bir projedir. 
Büyükçekmece’de bir arazimiz var. Büyükçekmece’deki arazimiz, su toplamı havzasında kaldığı 
için buraya bir tesis yapma, tesisten yani, sadece saha yaparsanız bir problem yok. Ama bu 
sahaya hizmet edecek bir ünite, bir inşaat yapmak isterseniz sıkıntı var. Bundan 2 hafta evvel, 
Hasan başkanla, Büyükçekmece belediyesinin başkanı, Hasan Bey’le görüştüm. Kendisine bunu 
ilettim, yani bunu çözmemiz lazım ki, biz ancak buraya çözersen geleceğiz, Galatasaray olarak 
diye. Kendisi de bana söz verdi. Çok kısa sürede, yani o bir iki hafta diye ifade etti ama ben bir 
ay diye, bir ay, bir buçuk ay seviyesinde bu düzenlemeyi Hasan Bey yapmayı söz verdi bize, onun 
yapılmasını müteakip, yine orada bize alt yapı hizmeti verebilecek bir tesisin, temelini hemen 
atacağız ve orada, yani futbol sahalarını yapmak suretiyle, çünkü bölge rezidans bir bölge, orada 
çok büyük bir nüfus yaşıyor. Oradaki Galatasaraylılara da hizmet verecek bir projeyi hayata 
geçireceğiz. 
Şimdi size anlattığım hususlar, çok detaylı bir şekilde, genel kurulda, genel kurul üyelerine, 
anlatıp, onların da yani tereddüde mahal bırakmayacak bir şekilde, bunu görmelerini 
sağlayacağız.  
Değerli hazirun, bizim bu görev döneminde, koyduğumuz net hedefler var. Bunları kısa vadeli, 
orta vadeli ve uzun vadeli olarak sınıflayabiliriz. 
Kısa vadeli hedefimizin içinde, bir defa finansal yapının düzeltilmesi söz konusu. Demin 
bahsettiğim projeler buna imkân sağlayan projeler. Sizden yetki istediğimiz projeler, bu işi 
yapabilme kapasitemizi sağlayacak projeler. Düşünün ki, bugün hâlâ yılda 1 milyar 200, 1 milyar 
300 milyon TL çerçevesinde faiz ödemesi yapıyoruz. Galatasaray ne kazanmalı ki, futbol takımını, 
yarışmacı ve Avrupa'da başarıya koşacak şekilde tutsun. Mevcut 17 tane branşta, bizle beraber 
çalışan 2 bin tane sporcumuza hizmet versin ve onların hocalarına hizmet versin gibi 
düşündüğünüz zaman, önceliğimiz burada. Hatta biz önümüzdeki dönem için, 2025 için, 25 inci 
şampiyonluk, 5 inci yıldızı hedefimize koyduk. Bu konuda çok sıkı çalışıyoruz. Fakat bu 
bahsettiğim konu, alınacak 5 yıldızdan da önemli bir konu. Kısa vadede Bankalar Birliğinden 
çıkmak, kısa vadede Bankalar Birliğine ödediğimiz bu faizden kurtulmak, bütün bu projelerin, 
zaten şu andaki yönetim, bu faizi ödemek üzere nakit akışını yapmış. Düşünün ki bundan çıkıldığı 
anda, size net olarak, yaklaşık 1 milyar 200 milyon liralık ek bir fon, zaten öyle projelendi. Bunu 
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ödeyeceğiz diye projelendirmişiz ve ödüyoruz, geçen sene de ödedik. Böyle bir fon, bize kalacak. 
Galatasarayın kullanımına, bu bahsettiğim projelerin yapılmasında kullanılmak üzere, artı böyle 
bir fona kavuşacağız. Onun için hakikaten bu Bankalar Birliği konusundan çıkmak son derece 
önemli.  
Orta vadeli kastettiğim tesisleşme. Tesisleşme, şimdi Galatasarayın bütün tesislerini gözünüzün 
önüne getirin, işte Florya’sı, karşıdaki işte yüzme tesislerimiz, judo, Anadolu hisarında, voleybol 
taç spor tesislerinde ve bu tesislerin, eğer Galatasaray alt yapısına önem vermek suretiyle, eğer 
Galatasaray başarı çizgisini daha yukarılara çekmek istiyorsa, tesisleşmesini ihmal etmemesi 
lazım. 
Aslantepe vadisi projesinde anlattığım hususlar, bizim için elzem olan, olmazsa olmaz olan 
hususlardır. Onun için tesisleşmeyi ihmal edemeyiz. Uzun vadede de bütün bunları yaptıktan 
sonra, finansal yapıyı düzeltmişsiniz, tesisleşmenizi tamamlamışsınız, artık sürdürülebilir bir 
sportif başarı kaçınılmazdır. 
Dolayısıyla biz yol haritamızı bu şekilde yaptık. Sizlerin desteğiyle, inşallah bunu da başaracağız.  
Değerli hazirun, seçim döneminde, sizlere verdiğimiz sözleri yerine getirmek için, ben ve 
arkadaşlarım çalışmalarımıza başladık bu dönemde. Kolay bir süreç değil. Ama başarılı 
olacağımızdan emin olmanızı istiyorum. Sizden son 2 senede camiamızda, ekseriyetle hâkim 
olan, birlik, beraberlik ruhundan ve sevgi ikliminden vazgeçmemenizi özellikle rica ediyorum. 
Rakiplerimizin kıskançlıkla baktığı bu pozitif enerjiyi yine yaşatırsak, bizim önümüzde kimse 
duramaz. Şurası çok net. Hatırlarsanız 6 seneden beri bir şey söylüyorum. Bankalar Birliğinden 
çıkalım, Bankalar Birliğinden çıkalım, Bankalar Birliğinden çıkalım. 6 sene sonra, rakip 
kulüplerimiz de aynı şeyi söylemeye başladı. Dolayısıyla Galatasarayın buradaki öncülüğü de 
tartışılmaz. Bunu sadece ben söylemiyorum. Bunu finansman kuruluşlarının hepsi, teşekkür 
babında bana iletiyorlar. Problemlerimiz olacaktır. Projelerimizle ilgili tartışmalarımız olacaktır, 
fakat Galatasarayın değerlerine yakışır şekilde yine tartışacağız. Yine eleştirilerimizi yapacağız. 
Sonunda doğru yolu hep birlikte bulacağız.  
Her zaman söylediğim şeyi burada yine tekrar ediyorum. Benimle Galatasaraya fayda sağlayacak 
her konuyu gelip konuşabilirsiniz değerli Galatasaraylılar. Kapım demin de ifade ettim, siz 
değerli üyelerimize sonuna kadar açık. Burada asıl olan Galatasaraydır. Hepimizin tek hedefi var, 
Galatasaraya fayda sağlamak. Hepinizi sevgi ve saygılarımı sunuyorum. İyi bir sezon diliyorum, 
hoşça kalın diyorum. 
 
Divan Kurulu Başkanı Aykutalp Derkan 
Sayın Başkana detaylı açıklamaları için teşekkürler. Bunların çok daha detaylısı, 6 Temmuz’daki 
olağanüstü genel kurulda yapılacaktır zaten, ona şüphe yok. Şimdi gündemimizle devam 
ediyoruz. Hem bu konuda, bu maddeyle ilgili, hem de kulübümüzü ilgilendiren önemli ve güncel 
konular hakkında genel müzakere açıyoruz. Ben saygıdeğer üyelerimiz gerek sözlü gerek yazılı 
olarak konuşma taleplerini ilettiler. Ben ilk sözü Sayın Refik Arkan’a vermek istiyorum. Buyurun. 
 
Refik Arkan 
Değerli Galatasaraylılar, hepinizi sevgi ve saygılarımla arz ederim. Bu dönem yönetimde ve 
kurullarda yer almayan, geçmiş dönemde kulübümüze hizmet veren tüm üyelerimize teşekkür 
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ederim. Her biri ailelerini, işlerini, mesailerini, kulübümüze harcamışlardır. Kendilerine 
minnetlerimizi ifade ederim. Bu dönem yönetimde yer alan arkadaşlara da halen devam 
edenlere de tekrar başarılar dilerim. 
Benim değinmek istediğim konu, gündemle ilgili. Gündemin 4.2 maddesinde bu geçen 2 yıl 
evvel, 2022 yılında yapılan genel kuruldaki metne sadık kalınarak, Yönetim Kurulu titizlikle aynı 
ifadelerle bunu tekrar gündeme almış. Ben belki benim meslek taassubum olarak 
değerlendirebilirsiniz. Burada 4 tane büyük bağımsız denetim şirketini, isimlerinin de sayılmasını 
uygun görmüyorum. Bu şirketler, SPK’nın denetiminde lisansı SPK tarafından verilen, hepsi 
muhterem kişilerden oluşmuş, deneyimli şahısların kurmuş olduğu şirketlerdir. Burada 4 tane 
büyük şirketin isminin geçmesini çok etik bulmadığımı ifade ediyorum. Ayriyeten şunu da ifade 
edeyim. Bu sıralama zaman içinde değişiyor. Şirketler birleşiyor, bölünüyor veya yok oluyor, 
unutmayın ki, dünyanın en büyük şirketlerinden birisi Arthur Anderson’du, bir gecede yok oldu. 
Dolayısıyla bu ifadenin olağanüstü genel kurul sırasında tekrardan tartışılmaya açılmaması için, 
Yönetim Kuruluna bir ön ileti olarak kabul etmenizi, öyle değerlendirmenizi rica ediyorum. 
İkincisi, burada metinde bir takdim tehir var. Yani ben okuduğumu anladığımı söyleyeyim, yanlış 
anlamış olabilirim. Cümleye başlıyoruz, geliyoruz inşaat faaliyetlerinin 4 büyük bağımsız 
denetim şirketinden birinin gözetiminde gerçekleştirilmesi. Denetim şirketleri, inşaat 
faaliyetlerinin gözetim ve denetimini ancak yapıldıktan sonra yapabilir. Ortada bir iş olmadan, 
denetim yapılmaz. Önce iş yapılır, sonra denetlenir. Dolayısıyla burada bir takdim tehir var, bu 
metni eğer olağanüstü genel kurula tekrar bu konular açılmasın, yönetimin de hazırlıklı olması 
için bir uyarı mahiyetinde değerlendirmesini tekrar rica ediyorum. Bir de bu maddenin içerisinde 
vadesi geçmiş ticari borçların diyor, ödenmesi. Bence bu ifade eksik. Bunun içinde, mali 
borçların da olması lazım. Bugün tecil faizi %48’e çıktı. Bunun hesaplamasını yaparken, bu bileşik 
faize göre hesaplanır ve gider yazılamaz. Dolayısıyla bu hususa da dikkat edilerek, belki bu 
metne o gündemin oylaması sırasında bir ekleme yapılarak, bu da düzeltilebilir.  
İkinci bir husus, 4.2.2 de bu Mecidiyeköy arazisi ile ilgili, ben Florya ile ilgili denetim şirketlerinin 
görev yapmasına karşı değilim ama şeyde Mecidiyeköy’de gereksiz görüyorum. Çünkü nereden 
baksanız bunun denetimi, aşağı yukarı yanlış bir şey ifade etmem istemem ama, 100 bin dolara 
yakın bir maliyet yaratacaktır kulübe. Zaten inşaatın %80, 90’ını tamamlamışız. Artık teferruat 
kısmı kalmış. Dolayısıyla bunun denetimini, bizim kulübümüzün denetçileri yapabilir. Dolayısıyla 
böyle bir masraftan kaçınmış oluruz. Ben Yönetim Kuruluna, önündeki dönemin ne kadar zor 
olduğunu kendi açımdan değerlendirdiğimde, maalesef çok zor bir mücadele içerisine 
girdiklerinin farkındayım. Çünkü zamana karşı mücadele veriliyor. Bu bize bu işin aylık maliyeti 
100 milyon TL, aşağı yukarı, yani bizim için çok önemli bir rakamı kaybediyoruz. O nedenle 
bunun kaybolmaması için, Yönetim Kurulu canla başla, bu işi süratle, başkanın da ifade ettiği 
üzere tamamlaması lazım. Ben emek verenleri takdir ederek, başarının sahiplerini, işlerine daha 
büyük bir şevkle sarılsınlar isterim. Bu kendilerini takdir etmek, itibar, bir laf vardır, marifet 
iltifata tabidir diye. Bu sözle sonlandırmak istiyorum, sağ olun, Galatasaray sevdası ile kalın. 
 
Divan Kurulu Başkanı Aykutalp Derkan 
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Sayın Refik Arkan’a detaylı katkısı ve için teşekkürler. Eminim Yönetim Kurulumuz, saygıdeğer 
Yönetim Kurulumuz dikkate alacaktır. Sıradaki konuşmacımız Sayın Reşit Ömer Kükner, ondan 
sonra Sayın Şahin Kasal’a söz vereceğim. 
 
Reşit Ömer Kükner 
Şu şurada dursun izninizle, 8859 Reşit Ömer Kükner, hepinize saygılar sunuyorum.  
Bunu kâğıt ağırlığı olarak almıştım, notlarım, köşeli. Ama görünmesini istediğim için, izninizle 
buraya koydum. Konuşma bitince, bu çok değerli Galatasaray anısını, sevgili başkanımıza 
armağan edeceğim, bir kişiye daha armağan edeceğim, o da stadyum müdürümüz, Ali 
Çelikkıran, bunun kopyasının yaşanmasını, engellediği için, kahramanca ona bir kere daha 
buradan teşekkür ediyorum, Ali Çelikkıran’a. Geçen sene yaşadığımız 24’üncü şampiyonluk, 
Galatasaray tarihinde bana göre yaşadığımız en zor ikinci şampiyonluktu. Birinci sıraya ben her 
zaman 16 dakika şampiyonluğunu koyarım, o inanılmaz bir şampiyonluktu. Ama bu sene de bu 
sezon da neredeyse imkânsızı başardılar, onun Galatasaray başkan kulübüdür. Sayın Dursun 
Özbek’e çok teşekkür ediyorum. Yönetim Kuruluna çok teşekkür ediyorum. Erden Timur’a çok 
teşekkür ediyorum. Okan Buruk ve tüm teknik heyete teşekkür ediyorum, futbolcularımıza 
teşekkür ediyorum, ayrıca da Galatasaray taraftarına da çok teşekkür ediyorum. Muazzam bir iş 
başardı Galatasaray, 2023-2024 sezonunda.  
Yalnız Okan hocadan bir ricam var. İki sezondur şampiyon oluyor ama Ali Sami Yende kupadan 
eleniyoruz, kendi sahamızda, Okan hocaya çifte şampiyonluk yakışır, çifte kupa yakışır, 5 inci 
şampiyonluğun yanında, Türkiye kupasını da dikkatli bir kelime seçmek istiyorum. İhmal 
etmemesini diliyorum, kendisine bu yakışır. Çünkü çok büyük bir teknik direktör oldu. Daha da 
yolu açık. 
Okan hocaya bir teşekkürüm daha var. Şampiyonluk gecesi, küçük bir talihsizlik yaşadı ama 
kendisine yakışır bir şekilde, öznesi belli olmamasına rağmen, kamuoyundan özür diledi. Bu 
somut olarak bir tarafa yönelik bir özür değil, Okan hocaya yakışmayan bir tavır olduğu için özür 
diledi. Kendisine çok teşekkür ediyorum. Galatasaray teknik direktörleri ahlaklı insanlardır, iyi 
insanlardır, çalışkan insanlardır, Okan Hoca, farkını bir kez daha ortaya koydu.  
Şampiyonlukta, her zaman ön planda olan insanlardır vardır, bazen de gizli kahramanlar vardır. 
Burada isim vermem doğru olmaz, ama Galatasarayın şampiyonluğundaki gizli kahramanlara, 
çok teşekkür ediyorum. Onlar hep söylüyorum. Şampiyonluğun temelini 7 Nisan’da Urfa’da 
attılar. Gizli kahramanlara da teşekkür ediyorum. Galatasaraya hizmet etmek için, mutlaka 
Galatasarayın içinde olmak gerekmez. Başka makamlarda da Galatasaraya katkıda bulunur 
insanlar, bunun çok güzel örneğini yaşadık, 2 sezondur. Bir teşekkürüm de mağazacılığa, Hakan 
Sarıöz’e ve genel müdürü Uğur Yıldız’a çok teşekkür ediyorum. Gelecek seneki rakamları aşağı 
yukarı biliyorum. Hayallerimizin ötesine geçirecekler bizi, bir de gerilla pazarlamacılık örnekleri 
veriyorlar, o da çok hoşuma gidiyor. Seninle bir dakika ve Dursun Özbek, sarı kırmızı poşularını 
hemen ertesi gün satışa sunmaları, Galatasaray taraftarının, Galatasaray camiasının çok 
beklediği bir şeydi, o yüzden hem Sarıöz’e hem de Sayın Yıldız’a teşekkür ediyorum. 
Galatasaray kavram icat ettiren bir camiadır. Galatasarayın başarıları karşısında, insanlar 
çaresizliklerini, ezikliklerini aşmak için kavramlar icat ederler. Şerefli ikincilik, gönüllerin 
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şampiyonu, son olarak da gerçek şampiyon diye bir kavram icat ettirdik, züğürt tesellilerin 
devam etsinler, biz bunların aslını yaşıyoruz. Aslını yaşatıyoruz. 
Florya’ya veda ederken, oradaki iyilikleri taşıyalım, Kemerburgaz’a. Oradaki güzellikleri 
taşıyalım, Kemerburgaz’a, orada Galatasaray’ın değerlerine önem veren unsurları taşıyalım. 
Kemerburgaz deyince, burada Sayın Başkanımız da söyledi. Florya nedeniyle, Kemerburgaz 
konusunda, Mustafa Cengiz’e çok büyük bir borcumuz var. İçimden geçen, oranın adı Metin 
Oktay olacak biliyorum. Ama en azından bir sahaya, ömrünün son basın toplantısını 
Kemerburgaz’da yapan, Mustafa Cengiz’e, aşağı yukarı 50 kiloydu, belki hatırlarsınız, bir vefa 
gösterisinde bulunalım, istiyorum. 
Burada sizlere değil, Galatasaray taraftarına küçük bir hatırlatma yapmak istiyorum. Galatasaray 
bir Sneijder, Belhanda geçişi yaşadı. Sneijder, Belhanda sancısı yaşadı. İkisi de çok büyük 
futbolcuydu. İkisinin de 2 şampiyonluğu var. Onun için, lütfen Sneijder, Belhanda olayının 
tekrarını, Belhanda’ya karşı, ilk rezistansı burada göstermemize gerek yok. Hem Belhanda hem 
Sneijder Galatasaray’ın değeridir. 
Başkanımdan bir ricam olacak, kişisel. 24’üncü kupayı Urfa’ya götürmüştük. 23’üncü kupayı, 
pardon. Bu sene Urfa’da kalkan, kalkması gereken, ama sahadan kaçıldığı için, Urfa’da 
kalkmayan, süper kupayı da Tülmen’e götüreceğiz, başkanımızı da özel olarak davet ediyorum, 
Eylül ayı sonunda, eğer gelirse, Galatasaraylıları çok memnun edecektir. 
Ben Urfa’da tarımla uğraşıyorum ama elma tarımı yapmıyorum, bana bir şey demek isterseniz, 
bana fıstıkçı deyin, Tarsus’ta da mandalina bahçem var. Mandalinacı deyin, ikisinden de gurur 
duyarım, tarım çok kutsal bir iştir. Burada maddeler arasında yok ama, şampiyonluk için 18 
Temmuz’da yapılacak olan federasyon seçimleri çok önemli. Başkanımızın konuya gereken 
hassasiyeti göstereceğini düşünüyorum. Çünkü tanklarıyla, toplarıyla üzerimize gelecekler. 
Bunun ilk aşaması da federasyon seçimleri, orada Galatasaraya zarar vermeyecek bir seçim 
yaşanmasını diliyorum. 
Koç boynuzu çok önemlidir, insanlık tarihinde hem pagan dönemde hem tek tanrılı dönemlerde 
çok önemlidir. İki fonksiyonu vardır, koç boynuzunun. Bizimki gibi camialar gibi, bayram, 
karnaval, festival anonsu koç boynuzu, üflenerek yapılırdı, özellikle pagan dönemde, bazıları için 
de kıyamet işaretidir. Kıyamet gününün çalgısıdır, koç boynuzu. Biz Mayıslarda en güzel koç 
boynuzunu üflemeye devam edeceğiz. 
Geçmiş divan konuşmalarımdan birince, Galatasaray başkanı neler yapmaz demiştim. Şimdi çok 
güncelleme geliyor biliyorsunuz her şeye, buna da güncelleme geldi ama en önemli 3 tanesini 
izninizle sıralamak istiyorum. 
Galatasaray başkanı, teknik direktörüne bilmem ne çocuğu demez. Galatasaray başkanı, selefi 
için, çok özür diliyorum, at yalanı, seveyim inananı demez. Galatasaray başkanı, %4,5 ile binde 
45’i farklı şeyler zannedip, kendisini uyaran, çok nazik bir şekilde uyaran muhabire hakaret 
ederek, üste çıkmaya çalışmaz. 
Bir küçük anekdot daha anlatayım. İslamiyet döneminde, çok zengin bir çoban varmış, 
dedesinden kalma sürüleri olan bir çoban varmış, ama kimse bunu adam yerine koymuyormuş. 
Kimse ciddiye almıyormuş, kimse sözünün geçerliliğini tanımıyormuş, bu da düşünmüş, ya bir 
tek koyunlar benimle ilgili, insanlar bana değer vermiyor, ben bir şey yapmam lazım demiş, 
kendimi tanıtmam lazım demiş ve zemzem kuyusuna işemiş, buna tarihte, bevvali çehiz zemzem 
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denir. Modern zamanlarda da var bu tür insanlar. Biz onların kim olduğunu biliyoruz, zemzem 
kuyusunun da kim olduğunu biliyoruz, o nedenle Galatasaray kutsalına dokundurmayız.  
Son olarak, şunu söyleyeyim, Florya’daki geçen sene şampiyonluk sonrası yaptığımız Divan 
Kurulunda, 5 inci dalgadan bahsetmiştim, işte Metin Oktay’dan günümüze gelen, Icardi Okan 
Buruk dalgasına vurgu yapmıştım. Benim tahminlerimi aşan bir sosyolojik vakaya dönüştü. 5 inci 
dalga gerçekten Galatasarayın tarihinde çok önemli bir yer elde edecek, 6’ncısı, 7’ncisini görür 
müyüz, görmez miyiz bilmiyorum. Ama 5 inci dalga ve 5 inci şampiyonluk ve 25 inci 
şampiyonluğu gelecek sezon yaşayacağız. Bundan çok eminim, hepinize saygılar sunuyorum. 
Yaşasın Galatasaray. 
 
Divan Kurulu Başkanı Aykutalp Derkan 
Sayın Reşit Ömer Kükner’e teşekkürler. Anekdotları için de Şahin Kasal, Sayın Şahin Kasal 
buyurun. Ondan sonraki konuşmacımız Can Çobanoğlu. Sonra Ömer Tümay.  
 
Şahin Kasal 
Sayın Divan Başkanım ve Divan Heyeti, Sayın Başkanım ve Yönetim Kurulu, sayın hazirun, 
sevgiyle hepinizi selamlarım. Adım Şahin Kasal, 10652. Çok kısa olacak konuşmam, burada 
demin, ilk konuşmacılar çok atasözü söylediler. Ben de bir tane söylemek istiyorum. Meyve 
veren ağaç taşlanır, o taşlama bizde çok fazla oluyor. Adını vermek istemiyorum ama vereceğim 
şimdi burada adını, sevgili Erden Timur, hiç tanımam. El bile sıkışmadım, göz göze bile gelmedim. 
Ama takip ediyorum. Yazılarını, konuşmalarını, konuştuklarını, yaptığı şeyleri, takip edebildiğim 
kadar takip ediyorum. Bu kişiye, bu kürsüden dil uzatıldı, bu kişi küstürüldü. Sevgili 
Galatasarayımıza son zamanlarda çok iyi çalışan, iş yapan arkadaşlarımız, dostlarımız, 
ağabeylerimiz, kardeşlerimiz var ama, Erden Timur, gerçekten işini, gücünü, ailesini feda ederek, 
çalıştı. Ona bu kürsüden de o lafları etmek hiç yakışmadı. O lafları eden kişiyi kınamıyorum ama 
kınıyor gibi de oluyorum. Onu da çünkü çok iyi tanıyorum ve de çok üzüldüm. Bunu anlatmak 
istedim. Lütfen kulübümüze faydası olan kişileri, biraz pohpohlayalım, ne olur biraz şımarsınlar 
yani, şımarmalarıyla bir şey olmaz. Çalışırlar, çalışıyor, bedel yok, hiçbir şey yok. Hiçbir şey, hiçbir 
şey almıyor. Gecesini gündüzüne katıyor. Birinci konum buydu. İkinci konum ise, ben hâlâ iş 
hayatıma devam ediyorum. Piyasamı söylememe gerek yok. Belli bir piyasanın içindeyim, artık 
yaşım gereği de çok seviliyor, sayılıyor, ayrıca da Galatasaraylı olduğumu da herkes biliyor. 
Bilhassa genç çocuklar var, yani 17, 18, 19, 20, 21 yaşlarında gençler çocuklar var, çeviriyorlar 
beni yolda, Şahin abi, Şahin abi, e, buyur. Ya ne olur şunu da bir başkana iletsene. Şimdi o dileği 
iletiyorum. Bunlar zar zor 3 kuruş paralarıyla filan bu stada gelip maç seyretmeye ulaşıyorlar. 
Kombine filan alacak durumları yok, kazandıkları paralardan artırarak geliyorlar. Para 
ödemekten imtina etmiyorlar ama diyorlar ki kale arkası tribünlerini en azından koltuklu değil 
de ayakta yapalım, Dortmund yaptı diyorlar. Bu kadarına kadar incelemişler. Başka Avrupa 
kulüpleri de yaptı diyorlar, biz de yapalım. Daha fazla seyirci gelsin, biz bilet bulalım ve girelim, 
seyredelim diyorlar. Bu deliğimi o gençlerin dileğini de Sayın Başkanıma iletiyorum. Benim 
söyleyeceklerim bu kadar. Zamanınızı aldım, özür dilerim, saygıyla. 
 
Divan Kurulu Başkanı Aykutalp Derkan 



13 
 

Sayın Şahin Kasal, son zamanını çok ekonomik kullandı. Kısa konuşması için de kısa ve özlü 
konuşması için de ve dolu içeriği için de teşekkürler. Şimdi anons ettim, sıradaki konuşmacımız 
Sayın Can Çobanoğlu, buyurun. Sonra da Sayın Ömer Tümay’ı alacağız. 
 
Can Çobanoğlu 
Değerli Divan Başkanım, saygıdeğer heyeti, değerli Kulüp Başkanım, Yönetim Kurulunun çok 
kıymetli üyeleri, sevgili kardeşlerim, değerli büyüklerim, Divan Kurulunun çok önemli, 
Galatasaraylı büyükleri, hepinizi saygı ve sevgiyle selamlıyorum. 
Yönetim Kuruluna yeni seçilen, sizlerin, bizlerin teveccühü ile seçilen Yönetim Kurulumuza da 
buradan öncelikle başarılar diliyorum. 
Daha önce bu kürsüden yönetimin ne kadar yöneticiliğin ne kadar zor olduğunu ve nasıl bir özel 
hayatınızdan feragat gerektirdiğini söylemiştim. Dolayısıyla yönetimlerimizi eleştirirken, 
yönetimlerimizin içerisinde bulunan insanların neleri feda ettiğini ve nelere göğüs gerdiğini daha 
önce ifade etmiştim. Kaldı ki son senelerde artık Galatasaray yöneticisi olmak, sadece 
Galatasarayı yönetmekten geçmiyor. Moda tabirle, dış güçlerle uğraşmaktan da geçiyor. Çünkü 
Galatasaray biraz önceki konuşmacımızın söylediği gibi, değerli büyüğümüzün söylediği gibi, tam 
da meyve veren ağaç oldu. Yine daha önce konuştuk, aslında Galatasarayın üstüne bu kadar 
gelinmesinin önemli sebebi, önemli borcu olan kulüplerin içerisinde, borçtan çıkış planını divanı 
ile, üyelerine, genel kurullarında sunan tek kulüp olması. Diğer kulüplerin, ben genel kurullarını 
işim icabı takip ediyorum. O genel kurullarda borçtan çıkışla ilgili herhangi bir plan sunulmuyor. 
Sadece borcun, onu da yeni anladılar herhalde, kulübün üzerinde son derece baskı yaratan ve 
bir an önce kurtulunması gereken bir duruma geldiğini izah ediyorlar, ama harcamaya da devam 
ediyorlar. Şimdi değerli Yönetim Kurulu görüyorum ki, birkaç kez tekrarlanmış olmasına, henüz 
Bankalar Birliği ile ilgili çıkış işlemi için bir girişimde bulunmamış. Bir an önce bu girişimde 
bulunmamızın çok büyük faydası olduğunu, hatta zaman zaman üyelerimizden gelen 
finansmanla uğraşan, ekonomiyi iyi bilen üyelerimizden gelen, ya ucuz faizle aldığımız krediyi, 
acaba çıkış için kullanmasak da bunu biraz daha devam ettirsek mi önerisinin de tehlikeli 
olduğunun altını çizerek, bir an önce Bankalarla yapılan anlaşmadan çıkılmanın doğru olduğunu 
özellikle söylemek istiyorum. Sebebi de şu. Refik üstat da burada. Birçok iş adamı var aramızda, 
bankalarla yaptığınız anlaşmalarda, o okunamayan küçük maddelerde, siz her şeyinizi aslında 
bankaya teslim ediyorsunuz. Yani banka istediği zaman, kredinizi kat edebiliyor, istediği zaman 
faizini artırabiliyor, istediği zaman da sizi o koltuktan kaldırabiliyor. Dolayısıyla bir an önce bu 
yükten, hatta bu mali kayyumdan kurtulmakta fayda var.  
Bunu da buradan bir kez daha kayıtlara geçmesi için belirtmekte fayda görüyorum. Değerli 
başkan, saygıdeğer Yönetim Kurulu üyeleri, Yönetim Kurulunun görev dağılımını okudum. Bu 
görev dağılımı içerisinde, yönetici arkadaşlarımızın görevlerini layıkıyla yapmalarının çok zor 
oldukları kanaatindeyim. Çok değerli kardeşim, çok değerli dostum, bu, burada oturan, çok 
değerli Galatasaraylı kardeşlerim benim için çok kıymetli, hiçbir Galatasaraylı kardeşimizin 
görevini yapmadığı için yıpranmasını istemiyorum. Dolayısıyla yapamadığı için Taner abi. 
Dolayısıyla Galatasaray daha eskiden de sadece Yönetim Kurulunda görev alanların, görev 
alanlarıyla ilgili onların tasarrufunda değil, Galatasarayda birçok değerli üyenin kurullar halinde 
destek vermesiyle yönetilirdi. Önümüzdeki süreçte, eğer Sayın Başkan ve Yönetim Kurulumuz 
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uygun görürse, yönetim tarzını, biçimini, Galatasaraylı, değerli üyelerden destek alarak, her 
konuda, yürütürse, üyelerimizin, Yönetim Kurulu üyelerimizin çok daha rahat edeceği konusunu 
da bir kez daha sizlerle paylaşmak istiyorum. 
Çok değerli Galatasaraylı ağabeylerimizi kaybettik. Biz bu tribünde, yani batı vip tribününde, Can 
abiyle beraber maç seyrediyorduk. Her zaman üstünde bir sarı kırmızı mutlaka bulunan bir şeyle 
maça geliyordu. Aslında bize Galatasarayı ve Galatasaraylılığı öğretenleri, yolcu ediyoruz. 
Sadece bir isim gitmiyor. Galatasarayın değerleri teker teker gidiyor. Hasnun Galip sokağında 
bize Galatasaraylılığı öğretenler, bunlardan biri de Atilla Donattı, girişte, soldaki o suni deriden, 
kırmızı deriden olan salonda, bize Galatasaraylılığı anlatan büyüklerimiz bizim için çok kıymetli, 
ben onun için onları bir kez daha minnetle ve rahmetle anıyorum. Bize öğrettikleri 
Galatasaraylılık için de çok teşekkür ediyorum. 
Efendim şimdi bu Florya meselesi, tabii ha şunu da söyleyeyim, biz bir seçim atlattık. Seçim 
aslında, o sırada bir başka kulübümüzün de seçimi vardı. Efendim o seçim, onların seçimi, 
Galatasarayın şampiyonluğunun çok önüne geçti filan gibi birtakım savlar var. E, sürekli 
şampiyon olunca, o artık benimseniyor ve içselleşiyor. Dolayısıyla orada başka bir infial var. 
Oraya kamuoyu yönlenmiş olabilir. Ancak bizim seçimimizde çok ufak bir cümle sadece kırıcıydı. 
O da ne mutlu ki, Süheyl Hoca ve ekibi, bunun bir ajans hatası olduğunu söyledi. Dolayısıyla 
seçim sürecinde yarışan hem Dursun başkan ve ekibine hem Süheyl Batum ve ekibine 
Galatasaraya yakışır bir yarış çıkardıkları için ve üyelerimize de böyle bir teveccühte bulundukları 
için, bir kez daha teşekkür ediyorum. 
Şimdi esas kurucumuz, ülkemizin kurucusu, bu ülkenin banisi, hepimiz için son derece önemli 
olan Atatürk’ümüzün çok önemli bir sözü var. Hem kurtuluş savaşı sırasında hem de demokrasiyi 
ilk getirdiği meclisin kuruluşu sırasında. İlk cephe çökerse diyor. Hatta bizim, benim de içinde 
olduğumu yazarlar grubu, böyle bir kitap çıkardı. Bunun içerisinde Ahmet Ercan var, Murat 
Ağırel var. Uğur Dündar var, böyle anonim bir kitap çıktı. İlk cephe çökerse, her şey çöküyor. 
Dolayısıyla Galatasaraylıların ilk cepheyi katiyen elden bırakmaması, birbirinin elini katiyen 
bırakmaması lazım. Biraz önce başkanım sevgi iklimi dedi, bu zaman zaman benim de içinde 
olduğum toplantılarda, biraz tebessümle karşılandı, Sayın Başkan. Yani ne iklimi ne sevgisi filan 
diye. E, ne deseydi. Kavga mı edelim, yani birbirimizin gönlünü mü kıralım. Dolayısıyla biz sevgi 
iklimini, gelin ilk cephe birlikteliğine ve beraberliğine çevirelim, çünkü buna bu sezon çok 
ihtiyacımız var. Bu sezon inanın ki, her sezondan çok daha çetin bir sezon geçecek. Bu sezon 
inanın ki, her sezondan, bütün spor dalları için söylüyorum. Her sezondan çok daha çirkefçe 
geçecek. Hem kulübün mali işleriyle uğraşacaksınız hem yarışacaksınız hem de yarınlara dair 
ortaya bir vizyon koyacaksınız. Bu çok kolay bir iş değil. Dolayısıyla Galatasaraylılar sizinle birlikte 
olacak Sayın Başkanım, ama siz de Galatasaraylılarla birlikte olacak mutlaka bir sistem kurunuz, 
lütfen. Galatasaray size, her türlü desteği verdi, Galatasaray hiçbir başkana nasip olmayan, 
gayrimenkullerinin tamamen tasarrufuna dair yetki de verdi. İnan abi hayatında belki de iki kere 
kürsüye çıkmıştır, hatırlayın o genel kurulu, sattırmam dediği, satılmasın dediği, 3 kişi çıktı o 
konuda konuşurken, biri de Adnan Öztürk’tü, ona rağmen, verdiği yetkiyi bile kısıtlı vermişti, 
ama size ve değerli heyetinize her türlü yetkiyi verdi. Dolayısıyla bu süreci, sevgi iklimini devam 
ettirelim, Galatasaraylılar size destek vermeye devam etsin. Ama sizden de ricamız, lütfen son 
derece şeffaf ve Galatasaraylıları tatmin edici şekilde yürütün. Yani iletişimi, lütfen ona göre 
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kuralım. Şimdi Florya deyince önce inşaat aklımıza geliyor ama eskiden Florya deyince, futbol 
takımımız aklımıza gelirdi. Sayın Başkan, evet şampiyonluk güzeldir. Şampiyonluk bizim işimizde, 
hatta maç kazandığınız zaman, haklı olursunuz ve bir sürü şeyi örter. Ama Florya’da idari 
anlamda yönetimsel anlamda, bazı sıkıntılar var. Kemerburgaz’a taşınırken, bu işi Galatasaraylı 
olarak, bilenlerden destek alın, Florya’ya sadece bina değil, yeni bir mantalite taşıyın lütfen. 
Florya’nın yapılanmasında, insan kaynakları yapılanmasında, Florya’da yarattığınız o güzel 
tesise, yaraşan ve yakışan bir vizyon sahibi yönetimle orayı elde tutun. Ben bugün futbol için, 
futbolu teslim ettiğiniz kişilere bakıyorum, hepsi çok değerlidir. Bizim kimsenin 
Galatasaraylılığını veya insan kalitesini tartışmak haddimize değil. Ancak futbol konusunda, şu 
anda ehil insan, maalesef çok az. Bu yük de doğrudan sizin üstünüze kalacak. Başkanım bu yükü 
kaldıramazsınız. Bu çok zor. Dolayısıyla çok detay vermek istemiyorum. Divan hiçbir zaman 
taktiksel konuşan, işte futbolcuların isimlerinin zikredildiği iyidir, kötüdür denilen bir yer olmasın 
diye bakıyorum. Ama Kemerburgaz’a taşınırken, lütfen ve lütfen sadece birkaç tane kişinin 
Florya’da egemen olup, koskoca Galatasarayı ve sizin yarattığınız, bizlerin yarattığı koskoca 
bütçeyi, savurarak kullanmasına izin verecek bir mantaliteyi orada bırakmayın. Herkes 
Galatasaraya hizmet etmek için orada, evet ama hizmet edilirken, herkes de neyi, nasıl 
yaptığının hesabını mutlaka vermelidir. Kemerburgaz için söylüyorum. Madem oraya gidiyoruz. 
Tam da bunu söylemişken, bazı isimlerle konumlandırmak istemiyorum sorunları ama bazı 
konular vardır, isimle özdeşleşir ve siz onu aşmak için mutlaka sorunla yüzleşmelisiniz. Değerli 
Divan Kurulu üyeleri, değerli başkanlarım, biz Erden Timur meselesi ile yüzleşmedik. Erden 
Timur niye gitti bilmiyoruz. Taraftar da bilmiyor. Erden Timur da niye gittiğini çok anlatmadı. 
Yönetimimiz de Erden Timur’un niye gittiğini çok açıklıkla anlatmadı. Bu neye sebep olur, ben 
bunu merakımdan sormuyorum, inanın. Ama önümüzdeki günlerde şu olacak. Ben bunları çok 
yaşadım. 50 senedir bu sporun içerisindeyim. Aldığınız en ufak bir sonuçta, tribünler Erden 
Timur diye bağıracak. Avrupa’dan futbolcu getirip başarısız olduğunda Erden Timur’la 
kıyaslayacaklar. Dolayısıyla önümüzde aslında hiç de hak etmediği halde bir Erden Timur engeli 
çıkacak. Dolayısıyla gelin Erden Bey’le birlikte, Erden kardeşimle birlikte, bu arada ailesine de 
acil şifalar diliyorum. Şu işi Galatasaraylıların gönlünün rahat edeceği şekilde bir açıklığa 
kavuşturun. Camia da neyin ne olduğunu bilsin lütfen. Değerli konuşmacı biraz önce 18 
Temmuz’daki seçimlerden bahsetti. Futbol federasyonu seçimleri her zaman, bu özellikle 20 
senedir, ben de içinde 11 sene çalıştım orada, her zaman çok baskılı olur diyelim. Kürsüden 
konuşurken de dikkatli konuşmaya gayret ediyoruz. Bu kürsüyü çünkü başkaları çok, çok başka 
yerlerde çok kullanıyorlar. Biz başkalarının kürsüsünü o kadar burada muhatap alıp 
konuşmuyoruz ama, bizim kürsü başkalarını çok ilgilendiriyor nedense. Onun için dikkat 
ediyorum. Futbol federasyonu da şu anda cephe almış, cepheye asker sürer gibi eleman sürecek, 
kişi sürecek, isim sürecek bir kavga başlamış vaziyette. Galatasaray daha önce amatör 
şubelerde, amatör spor kollarının olduğu federasyonda, gösterdiği genişliği, rahatlığı, şu andaki 
federasyon seçimlerinde lütfen göstermesin. Futbol Federasyonu seçimlerinde, gerekli 
hizmetleri yapacak adil bir federasyon için, bir daha altını çiziyorum. Adil bir federasyon için 
gerekli hizmetleri yapacak kişilerin oraya tavsiye edilmesiyle ilgili mutlaka ön almanızı özellikle 
rica ediyorum. Anlatacak, konuşacak çok şeyimiz var. Ama bizden sonra bildiğim kadarıyla bir 
kupa töreni var. Dolayısıyla sizleri daha fazla meşgul etmek istemiyorum. Beni dinlediğiniz için 
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sizlere saygı ve sevgilerimi sunuyorum. Değerli yönetime de yeni süreçlerinde, yeni 
dönemlerinde başarılar diliyorum. Saygı ve sevgilerimle, sizleri selamlıyorum efendim. 
 
Divan Kurulu Başkanı Aykutalp Derkan 
Sayın Can Çobanoğlu’na teşekkürler. Ömer Tümay, Sayın Ömer Tümay, buyurun. 
 
Ömer Tümay 
Sayın Divan Başkanım, Divan Heyeti, Sayın Kulüp Başkanım ve Yönetim Kurulu, hepinizi saygıyla 
selamlıyorum. Tabii ki Divan Kurulu üyelerini de saygıyla selamlıyorum. 6081 Ömer Tümay.  
Şimdi hazır Can Çobanoğlu futboldan bahsetmişken, bir iki ekleme yapmak istiyorum. Benim 
konuşmalarım 5, 6 dakikayı geçmez. Onu da peşinen söyleyeyim. Şimdi Galatasaray her sezon 
başlarken, hedef koyuyor, Avrupa'da başarı, Türkiye'de şampiyonluk. Avrupa'daki başarı 
deyince, ben yarı final diye hep düşünürüm, yani Avrupa'da şampiyonluk çok kolay bir şey değil. 
Yarı final de çok büyük bir başarıdır hem gelir olarak hem Galatasaray’a kazandırdıkları olarak 
önemlidir. Biz şampiyonluğu şey yapıyoruz, kucaklıyoruz. Şampiyonluk o kadar güzel bir yorgan 
ki, üstünüze örttünüz mü, altta hiçbir şey kapanıyor, gidiyor. Şimdi konuyu transferlere getirmek 
istiyorum. Biz geçen sene önemli transferler yaptık, ciddi paralar harcadık, öyle, böyle değil, 
yani. Ve bu transferleri nasıl yaptığımızı bilmiyorum ama mutlaka ki menajerler marifetiyle oldu. 
Bu menajerler ellerindeki futbolcuları gayet güzel pazarlıyorlar. Basından da destek alıyorlar ve 
biz de bu adamları alıyoruz. Peki, aldığımız adamlar kim? Kendi kulüplerinden dışlanmış, kadro 
şansı olmayan kişileri, biz transfer ediyoruz ve o kulüpleri yenmeye gidiyoruz Avrupa’ya. Yok 
böyle bir şey, bizim bu sene yaptığımız transferlerde, yani geçen seneden pardon, bu sene 
demeyeceğim, geçen sezon. Zaha, Tete, kısmi olarak Ziyech, Ndonbele bir vakadır, fenomen. 
Bunlar çok yanlış transferler. Şimdi yönetime şunu sormak istiyorum. Biz bu maliyet performans 
analizini yapıyor muyuz, nerede yanlış yaptık diye bakıyor muyuz? Çünkü burada hakikaten 
sokağa atılan bir para var. Öte yandan taraftar basketbol ve voleybol için hakikaten sosyal 
medyada çok şey yapıyor, Galatasaray diyorlar, şampiyonluğa oynayan bir takımdır. Daha sezon 
başlamadan, şampiyonluk hayal oluyor, işte sevgili Mehmet Cıbara ile bu sene voleybol 
maçlarında beraberdik. Canla başla çalışıyor, oradan oraya koşturup, duruyor. Tabii bir de bir 
gerçek var, bir bütçe var. Biz o bütçenin içinde kaldığımız sürece, şampiyon olacak takımı 
kuracak, öte yandan bu paralar sokağa atılıyor. Yani biz bu paralardan tasarruf etsek, belki 
voleybolda şampiyon olacağız. Basketbolda çok iyi bir yerlere geleceğiz, dolayısıyla Sayın 
Yönetimden ricam, lütfen bu konuyu gündeme almaları, bir maliyet performans analizi 
yapmaları ve bu sene transfer başlamadan bir daha bu hatalara düşmemeleri. Bu önemli bir şey, 
çünkü hakikaten futbol hayatının sonuna gelmiş futbolcular bir şey katmıyorlar. Biz bu sene 
şampiyon olduk, bir Kerem Demirbay şey gösterdi, onun dışında, Serge Aurier, Ndonbele, Zaha, 
Tete bunların hepsi, bana göre, süper ligde değil, birinci ligde bile oynayabilecek futbolcular 
değil. Futbol konusunda bunları söylemek istiyorum. Şimdi bir başka konu, sevgili Can da şey 
yaptı, değindi. Biz büyük bir aileyiz. Galatasaray büyük bir aile. Seçime gittik. Sayın Başkan, 
seçildi, zaten böyle bekleniyordu, sonuç, kendisine itimadımız tamdır, güvenimiz tamdır. 
İnancımız da tamdır, projelerine. Gel gelelim, tabii ki demokratik olarak bir aday daha çıktı. 
Hakkıdır, tüzükte belli aday olmanın şartları, o şartlara uyuyor, çıktılar. Tek argümanları vardı, 
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Florya’daki inşaat. Orada büyük bir kayıptan söz ettiler. Oysa ismini vermeyeceğim, doğru 
olmaz. İki tane önemli, konusu bu olan Galatasaraylı, bir rapor hazırlattı ve bu raporlarda çıkan 
sonuçlar, Dursun başkanımın verdiği rakamlarla aynı çıktı. Birebir aynı çıktı. Belki Sayın Başkanın 
bile haberi yoktur bu raporlardan. Ama bizde var bu raporlar. Şimdi bu diğer aday, seçimlerde 
bine yakın oy aldı, tek argümanla seçime katıldı, bine yakın oy aldı. Buradan şu sonuç çıkıyor, 
demek ki Galatasaray ailesinin içinde, bine yakın insan, bu Florya’daki inşaat konusunda 
tereddütte. Sayın Başkandan istirhamım şu olacak. Bir komisyon yapılsın, bu komisyonda 
Galatasarayda itimada mazhar olmuş üyeler yer alsın, camia, aa tamam orada bunlar var desin. 
Bir isim önereceğim, sayın Işın Çelebi. Sayın Işın Çelebi, 5 sene devlet bakanlığı yapmıştır. 
Bakanlığı döneminde, İskenderun Demir Çelik ve Atatürk Barajlarını, her şeyiyle organize eden, 
denetleyen ekibin başındadır, keza bizim stadımızın yapımında büyük katkısı vardır. Bu gibi 
isimlerden faydalanırsak, Galatasaraydaki birlik, beraberlik çok daha kemikleşir. Beni 
dinlediğiniz için, teşekkür ederim. Saygılarımla. Sağ olun. 
 
Divan Kurulu Başkanı Aykutalp Derkan 
Sayın Ömer Tümay’a teşekkürler. Sıradaki konuşmacılarımız, şu sırayla Taner Aşkın, sonra Hayri 
Kozak’a söz vereceğim. Buyurun Sayın Taner Aşkın.  
 
Taner Aşkın 
Saygıdeğer divan üyeleri, Sayın Başkan, Sayın Divan Başkanı ve ekibi, hepinizi saygıyla 
selamlıyorum. Önce şunu söyleyeyim. 70 senedir Galatasarayın içerisindeyim. Hiç böyle bir 
saygısızlık, hiç böyle bir nezaketsizlik, hiç böyle bir ahde vefasızlık görmedim. Şu anda ciddi 
anlamda Sayın Divan Başkanının blokajıyla, dün akşam kendisiyle konuşup rica ediyorum, 
hastayım, ayaklarımı sürüyerek de olsa oraya geleceğim ve konuşmak istiyorum dedim. Bana 
merak etmeyin, beni birinci sırada konuşturamazsan, en azından ikinci sırada konuştur dedim. 
Bunu ben yazılı olarak yapacaktım, kendisinin istirhamı üzerine, kendisiyle konuşmam üzerine 
yapmadım. Şimdi bakın beyler, burası Galatasaray’ın Divan Kurulu. Ben 86 yaşına gelmiş bir 
insanım, 70 senedir Galatasarayın içerisindeyim. Sayın Başkan seçilirken, 365 kişiyle seçildi. O 
yağmurda, o çamurda, o karda kendisine oy vermek üzere ben mektepte hazır bulundum. Bu 
kendisine olan saygımdan ziyade, Galatasaray divanının prestijiydi, Galatasarayın divanının 
kuralıydı. Bunlar olmamalı. Bakın konuşmayacağım, konuşmamı da artık şu andan itibaren bir 
daha da belki divana da gelmeyeceğim ama şöyle söyleyeyim Sayın Başkan, lütfen en kısa 
zamanda bu Divan Başkanlığını bırakın, çünkü bu görev, size layık bir görev değil. Asla bunu 
yapamıyorsunuz, saygılar sunuyorum, teşekkür ederim ve ayrılıyorum.  
 
Divan Kurulu Başkanı Aykutalp Derkan 
Sayın Taner Aşkın, benim size karşı bir husumetim olsaydı, size söz vermezdim, Erden Timur 
dolayısıyla bir özür borçlusunuz. (Sen boş ver, sen kendini anlat.) Sizinle polemiğe 
girmeyeceğim. (Giremezsin ki, giremezsin, o seviyeye gelmedin daha.) evet. Sayın Hayri Kozak, 
buyurun. İnsanın en büyük düşmanı, bu benim için de geçerli. Egolarımız. Ne kadar 
egolarımızdan arınırsak ve kendimizi kurumun üstüne koymazsak (Git aynaya bak...) evet. Hayır.  
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Hayri Kozak 
Hiç panik yapmayın, 5 dakika verin bana. O kadar, yeter bana. Efendim ben çok uzun konuşmak 
üzere buraya geldim. Ciddi de bir hazırlığım vardı, fena değildi yani. Bayağı işe yarayabilir. Sen 
niye çıkmadın canım kardeşim, sana da mı konuşturmadılar, niye sen, ben, az önce giden sevgili, 
yani nedir dertleri bilmiyorum ki, efendim ben prensip olarak, her zaman çıkacağım zaman 
konuşmaya, önceden not veririm. İlgili arkadaşlara ve bir sırada mıyım, hatta o akşama kadar da 
sorarım kaç kişi diye. Ben sorduğumda bir tek İbrahim vardı, İbrahim’ciğin arkasından da ben 
yazdım ismimi. Bir hata etmişiz herhalde. Bazı isterse, ben isim vermeyeyim de kızar bana sonra, 
bir işgüzar arkadaş, bize şey verme, hakkını bulmadı. Ben başkan, sana bunu şikâyet filan edecek 
değilim. Bunun arkasında sen de varsın da ama şunun tedbirini alın. Bunlar çok küçük, ucuz 
şeyler. Kullandığınız insanlar da acemiler. Yapmayın, efendim çok özür dilerim. Böyle olursa, 
kalpten bütünüz bilmem neyiz ya biz, böyle olursa, çatıdan, çatı çürük evet biz çatıdan çökeriz. 
Bizim yerimize konuşan arkadaşları da dikkatle dinledim. Onu da bilginize arz ederim. Ayrıca. 
Onların da söylemlerini çok dikkatle dinledim. Sana, bana artık yer yok. Bunu bil. Bundan sonra 
hiç konuşmaya teşebbüs bile etme. Hepinizi saygıyla selamlıyorum. Bunun sizlerle hiçbir alakası 
yok. Demek ki durum bu. Yalnız şunu söyleyebilirim. Net söyleyip, öyle ayrılacağım. İçimde kalır. 
Galatasaray hepsi burada, ağır bir tehlike içindedir. Galatasaray ağır bir tehlike içindedir. Bu 
kadar.  
 
Divan Kurulu Başkanı Aykutalp Derkan 
Sayın Ayhan Özmızrak, sonra Sayın İbrahim Göknar’a söz vereceğim. Sayın Ayhan Özmızrak 
buyurun. Sonra da Sayın İbrahim Göknar’dan sonra da bizim yıllık faaliyet raporlarımız vardır. 
Burada, hangi toplantıda kimin kaç dakika konuştuğu ve totali vardır, onunla ilgili bir, kısa bir 
bilgi vereceğim. Buyurun.  
 
Ayhan Özmızrak 
Değerli Galatasaraylılar, hepinizi saygıyla selamlarım. Sayın Divan Başkanım, yıllarca Divan 
Başkanı yardımcılığı yaptınız, uzun süredir de Divan Başkanısınız. Yol, yöntem, hukuk, adap, 
Galatasaray usulünü bilmenizden, kimsenin şüphesi olamaz. O konuda da hiç kimse tartışmaz. 
Ancak ben daha, benden çok daha tecrübeliler var ama, 14 senedir divan üyesiyim. Genel 
teamül şudur. Ana gündem, önce o ana gündemle ilgili konuşmalar yapılır, sonra dilekler ve 
diğer hususlar ele alınır. Bugünkü toplantımızın ana konusu, 6 Temmuz’da yapılacak olağanüstü 
genel kurulda istenen yetkilerdir. Önce bu konuda konuşmacılar söz alır. Ondan sonra diğer 
konuşmacıların söyledikleri, gereksiz, boş filan demiyorum. Rica ederim, haddim değil. Ama o 
konular daha sonra ele alınır. Bu böyleydi, bugün özellikle bunun terse çevrilmiş olması, biraz 
uzun zamandır, söyleyeyim ya, uzun zamandır üzerinizde olan gölgeyi biraz daha kalınlaştırdı 
Sayın Aykutalp başkan, onu söyleyeyim.  
Değerli başkanımı, bu Nisan’dan sonra yaptığımız ilk aslında divan toplantısı, Mayıs’ı öyle, 
başkan adayları, Haziran’da barbekü, bu nedenle öncelikle şampiyon olan profesyonel futbol 
takımımız, kadın futbol takımımız, Avrupa’dan kupa getiren sutopu takımımız, diğer 
sporcularımız madalya almasa bile Galatasaray armasını, bir sezon boyunca şerefle taşımış, tüm 
Galatasaraylı sporcularımıza teşekkür ederiz, tebrik ederiz, yeni sezonda başarılar dileriz. Aynı 
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zamanda yeni seçilmiş olan, yeniden seçilmiş olan heyete de yeni sezonda başarılar, 
muvaffakiyetler ve iyi günler dileriz. 
Değerli Galatasaraylılar, bu kürsüden, divan kürsüsünden yaklaşık 60’a yakın size hitabım oldu. 
Bir 15, 20 de belki genel kurullarda konuştum. Bugüne kadar söylediğim, bu kürsülerden 
yaptığım konuşmaların hiçbiri ile ilgili herhangi bir olumsuz geri dönüş almadım. Yani şunu 
söylüyorum, Ayhan o söylediğin yanlış, o söylediğin bilgi doğru değil, o öyle değil, böyle. Doğru 
bilgi vermiyorsun diyen bugüne kadar çıkmadı. 
Ben bu konuşmaları hazırlarken, diğer Galatasaraylı duayenlerle, bu işe emek veren bu işe gönül 
veren insanlarla da beraber çalıştım ve şunu söyleyeyim, yaklaşık 1.5 senedir, Sayın biraz önce 
terk etmek zorunda kalan Sayın sevgili ağabeyim Taner Aşkın ve sevgili kardeşim Ertay Örmen’le 
beraber çalışıyoruz. Beraber konuşuyoruz, tartışıyoruz, bilgilerimizi, belgelerimizi paylaşıyoruz 
ve ufkumuzu genişletiyoruz, amacımız Galatasaray camiasına daha detaylı, daha derinlikli 
tahliller sunabilmek, daha geniş perspektifler sunabilmek, daha başka farklı bakış açılarını 
getirebilmek. Biz kimsenin karşısında değiliz, muhalefet değiliz, hiç kimsenin yanında da değiliz, 
bizi bir nevi, Galatasaray’ı ENAG’ı gibi görebilirsiniz. Var olan bilgileri derleyip toplayarak, bunu 
biz, sizlerle paylaşmaya çalışıyoruz. Biz kimsenin yanında değiliz dedik ama Galatasarayı şeffaf, 
mali bilgilerle donatılması gereken, Galatasarayın tüzüğündeki her maddesinin uygulandığı hem 
lafzı ile hem ruhu ile bir Galatasarayı özleyen, onu hedefleyen, Galatasarayda topun çizgiyi 
geçmesinin yeter şart olduğunu düşünmeyen herkesle gönül gönüle, omuz omuza beraber 
yürümeye hazırız. 
Şimdi önümüzdeki genel kurulla ilgili olarak, onunla ilgili konuşacağım. Önce Can Natan 
kardeşimden bir ricam var. Mutlaka yapıyordur, biliyordur ama ben bir hatırlatayım yeniden. Bu 
genel kurulla ilgili getirdiğiniz yetki, 145 inci maddemiz, bu birçok kez yanından dolaşıldı, 
suiistimal edildi, üstünkörü geçirildi ama suimisal emsal olmaz, lütfen bu getirdiğiniz yetki 
talebinin, 145 inci maddenin şartlarına tam uygun olması gerektiğini Yönetim Kuruluna lütfen 
izah edin ve o gün bize o tür bir açıklama yapın. Aynı şekilde, o gün başkan olacak, yani o günkü 
genel kurul başkanlık divanına başkan olacak arkadaşıma da şimdiden söylüyorum. Bu 145 inci 
madde, kendisine çok büyük bir yükümlülük vermektedir, çok büyük bir görev vermektedir. 
Galatasarayın tarihi ile ilgili tarihi bir görev vermektedir. Lütfen, 145 inci maddenin lafzına ve 
ruhuna hareket edeceğine emin olarak, o görevi kabul etsin.  
Doğru karar verebilmemiz için, doğru ve detaylı bilgileri alabilmemiz lazım. Sadece bir konuda 
doğru bilgileri almak, yeterli olmuyor. Biraz daha geniş perspektifte bakmak lazım. Şimdi bu 
yetki belgesini, yetki talebini ben 3’e ayırıyorum. Bir tanesi Florya, bir tanesi, diğer 
gayrimenkuller, bir tanesi madde madde hepsini açıkladı başkan, ama herhalde onu gereksiz 
gördü. Bir tanesi de yeni kredi talebi. Güzel. Şimdi biz bu Florya’da, Florya’da Florya. Evet. Niye? 
Nedeni basit. 2,2 milyar, Bankalar Birliği borcumuz var. Ondan çıkmak istiyoruz. Güzel. Bankalar 
Birliği de öyle bir anlatılıyor ki, bu başka bir kulüp için de geçerli. Sanki biz dört dörtlük, kendi 
halinde, kendi yağıyla kavrulan bir kuruluştuk, durup dururken devlet bize bir salma vergi 
çıkardı, aniden 2 milyar, yahu biz nasıl ödeyeceğiz dedik, tamam size Bankalar Birliğinden de 
kredi verelim dedi. Şimdi yahu bizi soktunuz bir şeye, çıkamıyoruz diye dert yanıyoruz. Hayır 
efendim. Tüm kulüpler gayet zor durumdaydı. 2 sene faiz dahi ödemesiz yeni bir yapılandırma 
yaptı, balıklama atlamadık, cumburlop atladık hepimiz, bugün aynı şartlar gelse, yine imzalarız, 
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2 sene faiz ödemesiz, 3 sene ana para ödemesiz, 10 seneye yakın, ondan sonra %3’le, %5’le ana 
para ödemeye başla. Ama nedense bunu böyle sanki bize zorla cendereyle oraya sokulduk, 
istemeden kabul ettik, şimdi çıkmaya çalışıyoruz. Bir bakalım, tabii bize bütçede, sportifin 
bütçesi gelmediği için, somut rakamlarla konuşamayacağım, maalesef, özür dilerim, ilk defa size 
karşı böyle bir kusurum olacak. Af buyurun. Gelecek sene, yani başlayan 1 Haziran 2024 – 31 
Mayıs 2025 arasında, sportifin kabaca geliri 7 milyarın üstünde olacak. Eğer Avrupa’dan biraz 
yani, mesela gruptan çıkarsak, bu 7.5, 8’e doğru gelecek. Bunu niye söylüyorum? Şimdi 8 milyara 
yakın, hadi 7, 7,5 milyar cirosu olan bir şirket için, 2 milyar borç, çok yüksek bir borç değil. 
Ödenemeyecek bir borç da değil. Bir plan dahilinde ödenebilecek bir borç. E, zaten biz de 
ödeyelim diyor. Ben de diyorum ki, elimizdeki son varlığı satarak ödemeye değer mi? Son varlık. 
Çünkü, başka şeyler de var. Mesela, elimizde mağazacılık var, önümüzdeki yıl daha da kârlı 
olacak mağazacılık. Bunun yaklaşık %20’sini, 25’ini halka açarak, bu borcu ödemek mümkün. İki, 
Bankalar Birliği anlaşması, bizi başka hiçbir banka ile konuşamazsın demiyor. Madem öyle, bizim 
paramıza demiyor. Demedi, deseydi, 1 milyar 85 milyon kredi alıp, o arsayı alamazdınız. Demek 
ki, e tamam, tamam, demek ki alabiliyoruz.  
 
Divan Kurulu Başkanı Aykutalp Derkan 
Lütfen konuşmacıya müdahale etmeyelim. (Yanlış yönlendiriyor da o yüzden.)  
 
Ayhan Özmızrak 
Yanlış yönlendirmiyorum, kasten yanlış söylüyorsunuz, ... söylüyorsunuz. ... söylüyorsunuz, 
hayır, hayır siz ... söylüyorsunuz. Sürekli ... söylüyorsunuz, geçen sene tam 1 Temmuz’da size 
vermiş olduğumuz 25 soruya da cevap vermediniz, veremiyorsunuz. Veremeyeceksiniz.  
 
Divan Kurulu Başkanı Aykutalp Derkan 
Sayın Ayhan Özmızrak, salona, Yönetim Kuruluna değil, salona hitap edin. (Teessüf ederim.) 
 
Ayhan Özmızrak 
Teessüf etmeyin, odanıza da çağırmayın. (Ben ...cı değilim, haddini bil, haddini bil.) ... söyleyen 
herkesi itham ediyorum. (Sen ... söylüyorsun.)  
 
Divan Kurulu Başkanı Aykutalp Derkan 
Lütfen, lütfen, yönetim masasından da konuşmacı kürsüsünden de sayın konuşmacı lütfen 
salona hitap edin. Yönetim Kuruluna söz vereceğim. (Yeter artık ya.) 
 
Ayhan Özmızrak 
Neyi yeter artık? (Ne ...ımı gördün, ...cı diyorsun bana. Ayıp. Ben senin abinim. ‘Haddini 
bileceksin.’) neyin haddini bileceksin ya. (Sen kimsin ki bana ...cı diyorsun.) E, doğruyu söyleyin 
o zaman. (Ya ...cı diye söylenebilir mi ya.) 
 
Divan Kurulu Başkanı Aykutalp Derkan 
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Sayın Ayhan Özmızrak, (Galatasaray kulübü başkanına ...cı diyemezsiniz.) Haddini bileceksin.) 
lütfen, lütfen, net konuşmuyorsunuz diyebilirsiniz ama, ... söylüyorsunuz. Bir dakika,  
 
Ayhan Özmızrak 
Herkes bilecek haddini.  
 
Divan Kurulu Başkanı Aykutalp Derkan 
Lütfen bir dakika, şimdi bu tutanaklarda Galatasarayda bu ... söz konusu olamaz. Dolayısıyla 
tutanaklardan bunun çıkartılmasını öneriyorum. Oylamaya sunuyorum. Kabul edenler? 
Etmeyenler? (Ne söylediğinin artık önemi yok yani. Ne söylediğinin önemi yok. Kulüp Başkanına, 
yani seçilmiş genel kurulun seçilmiş başkanına ...cı diyen adamın burada kürsüde konuşma hakkı 
da olmaması lazım, ‘evet’. 
 
Ayhan Özmızrak 
Zaten istediğiniz o, size muhalif hiç kimse ses çıkarmasın. (Her zaman dinledim seni, ayıp 
ediyorsun.)  
 
Divan Kurulu Başkanı Aykutalp Derkan 
Lütfen sakin olalım, lütfen. Sayın konuşmacı lütfen toparlayın.  
 
Ayhan Özmızrak 
Gelelim, peki, devam edelim. (Bence etme, yeter artık.) Niye etmeyeyim, Niyazi Bey size mi 
soracağım devam edip etmemek için. İşinize gelmeyen her şeyde itiraz ediyorsunuz. Gelmiyor 
tabii. 1 milyar 85 milyon liraya, Florya alındı. Florya’nın tüm bedelini ödedik değil mi? Niye 
üzerinde ipotek var? (Ya, bak o kadar bilmiyorsunuz ki. O kadar)  
 
Divan Kurulu Başkanı Aykutalp Derkan 
Sayın konuşmacı, konuşma tekrara, konuşma tekrara ve kişisel polemiğe döndü, lütfen 
toparlayın. (Sayın Divan Başkanım, bilmiyor. Biliyormuş gibi de burada haziruna hitap ediyor. Bu 
hoşumuza gitmiyor, insanlar da inanıyor.) Sayın Genel Sekreter, konuşmacı toparlayıp inecek, 
ondan sonra gerekli açıklamayı verirsiniz. 
 
Ayhan Özmızrak 
1 milyar 85 milyon, 18 ay vadeli alındı, sonra da siz kalkıp divanda ve genel kurulda, biz bu parayı, 
vadesinden önce ödedik, dediniz mi demediniz mi? Dedik. Ödendi mi 1 milyar 85 milyon? 
Ödendi. Niye üstünde ipotek var? Bu Bankalar Birliği anlaşması yapıldığında, üzerinde o zaman 
yoktu. (Olmaz olur mu?) Daha sonra, ya var mıydı o zaman arsa bizim miydi?  
 
Divan Kurulu Başkanı Aykutalp Derkan 
Sayın Ayhan Özmızrak lütfen toparlayın. Lütfen toparlayın.  
 
Ayhan Özmızrak 
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Zaten amaç bu. Amaç konuşturmamak, amaç gerçeklerin burada söylenmesini engellemek. 
 
Divan Kurulu Başkanı Aykutalp Derkan 
Soru cevaba dönüyorsunuz sayın konuşmacı.  
 
Ayhan Özmızrak 
Zaten soru cevap olduğu zaman çıkıyor gerçek, yoksa biz Sayın Başkan, sen de biliyorsun, 1 
Temmuz’da 25 soru verdik, bir nüshasını sana, bir nüshasını denetleme kuruluna verdik. Tam 
bir sene oldu, bir tekine cevap geldi mi? Onun sahibi biziz dedin, sen ne yaptın Sayın Başkan? 
Nerede onun cevabı? İşte soru cevap olmadığı zaman, o sorular da cevapsız kalıyor. O 
sorduğumuz sorular bunlardı. 1 milyar 85 milyonluk biz o 40 dönümü aldığımız zaman, Bankalar 
Birliği anlaşması çoktan yapılmıştı. Bankalar Birliği ile anlaşma yaparken, 40 dönüm bizim değildi 
ki, üzerine ipotek konsun. Sonra biz 1 milyar 85 milyon aldık, gittik o arsayı aldık, sonra da gittik 
o paranın hepsini ödedik dedik. Ödediysek, onun üzerinde niye ipotek var?  
 
Divan Kurulu Başkanı Aykutalp Derkan 
Gerekli açıklamayı vereceklerdir. 3 keredir tekrarlıyorsunuz. 
 
Ayhan Özmızrak 
4 kere de tekrarlıyorum, 12 aydır tekrarlıyorum, tek cevap alamıyorum. İşe gelmeyen her şeyde 
böyle oldu. 
 
Divan Kurulu Başkanı Aykutalp Derkan 
Başka bir şeyiniz varsa, argümanınız varsa, lütfen söyleyin, yoksa konuşmanızı sonlandırın 
lütfen. 
 
Ayhan Özmızrak 
Aynı şekilde Mecidiyeköy’de bu sefer o zaten aldığımızda Bankalar Birliği anlaşması, paketin 
içindeydi, onun üzerinde de ipotek var. Onu nasıl satıyorsunuz? Üzerinde ipotekli olanı? En son 
olarak, hadi şunu da söyleyeyim, sen rahat et başkan.  
 
Divan Kurulu Başkanı Aykutalp Derkan 
Ben çok rahatım. 
 
Ayhan Özmızrak 
Yok değilsin. Değilsin değilsin.  
 
Divan Kurulu Başkanı Aykutalp Derkan 
Bu şimdi sözlü, olay çıkacak.  
 
Ayhan Özmızrak 
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Şimdi Florya’dan, Florya’dan 80 milyon dolar avans alıyoruz, tüm Bankalar Birliği borcunu, tüm 
finansal borçlarımızı kapatıyoruz. Tamam. Üstüne bir 320 milyon filan daha geleceğini 
bekliyoruz. Dolar. Ki o parayı ne yapacağımızı tartışıyoruz. Bağımsız fon yapalım, öyle bir arsa 
alalım, fonla dönelim diye, yani paramız bol. Hiç bankaya finansal bir borcumuz yok. Diğer 
taraftan Mecidiyeköy’den para gelecek, gelecek. Riva’da 125 tane mi ne villamız var. Oradan 
para gelecek. E, niye biz yeni kredi talebinde bulunuyoruz. Yeni kredi için niye yetki istiyorsunuz? 
Her tarafımızdan para fışkırıyor. Niye yeniden kredi isteniyor, niye yeniden Kemerburgaz için 
gerektiğinde temlik göstermek, ipotek etmek, konusunda yetki isteniyor? Yeniden bir Bankalar 
Birliğinin ön hazırlığına mı gireceğiz, yeniden borçlanmaya mı gireceğiz? Paramız varsa, çünkü 
niye? Riva’dan söylenen paralar nakit olarak net cebimize girmedi, girmiyor, gelen para faize 
gidiyor, onun kendi faize, bize direk bir faydası yok. Eğer Florya’yı da bu şekilde yapar, onun da 
tamamlanması, bize 2 sene önce verdiğiniz kitapta, 23’te birinci dönemi bitmişti, birinci fazı 
Florya’nın. Daha temel atmadık. Ne zaman gelecek, bakiye para ne zaman gelecek belli değil, o 
da bir 5, 10 sene sürerse, neye, nereden? (20 dönümdü o tarihteki arazi, şimdi 60 dönüm.) 
 
Divan Kurulu Başkanı Aykutalp Derkan 
Sayın Refik Arkan, gerekli katkıyı sonradan bulunursunuz lütfen. 
 
Ayhan Özmızrak 
Değil, değil. O kırmızı kitabın, Florya sayfasının altını okursanız, 1 milyar 85 milyona o 40 
dönümün de alınması yazar. (Evet, hangi tarihte alındı o, 2023’te alındı. Siz diyorsunuz ki, 
2023’te inşaat bitmesi lazım,) Kendileri etmişti. (2023’te alınan arazinin 2023 tarihinde inşaatı 
biter mi?) kendileri yazmıştı, zaten orada ilaveten hiçbir, hayır, kullanmıyorum. (20 dönüm için 
verilen o, arazi 60 dönüme çıkınca, inşaat süresi de uzar, bu kadar basit.) (Peki, 2023’te nesi 
yapıldı? Hiçbir şeyi.  
 
Divan Kurulu Başkanı Aykutalp Derkan 
Sayın Ayhan Özmızrak, iş tekrara ve polemiğe giriyor. Bence toparlayıp, lütfen toparlayın. 
 
Ayhan Özmızrak 
Ya toparlayacağım, bir susun, tamam anladım. Anladım. Bunlar net bilgi ve detaylı bilgi olmadan, 
vicdan huzuruyla benim bir karar vermem, doğru karar vermem mümkün değil. Siz kızsanız da 
öfleseniz de ben bu soruları soracağım. Sormaya da devam edeceğim. Söylediklerinizin birbiriyle 
tutarlı olup olmadığını da takip edeceğim. İyi günler. 
 
Divan Kurulu Başkanı Aykutalp Derkan 
Sayın hazirun, tabii ki, usul hakkında, öncelikli tabii.  
 
 
Mehmet Helvacı 
Hazirunu saygıyla selamlıyorum. Sayın Divan Başkanım, Sayın Yönetim Kurulu Başkanım, kusura 
bakmayın bunu söylemek zorundayım. Sevgili Ayhan Özmızrak abi için özellikle bunu 
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söylüyorum. Biraz evvel buradan, çok ağır ithamlar oldu, bu hitamlar maalesef aynı zamanda 
disiplin suçu. Bu disiplin suçunun devreye girmesini zannetmiyorum, kendisi de istemez, ben de 
istemiyorum. Onun için, kendisinden gelip bu ithamlarla ilgili, yaptığı bu hitaplarla ilgili bir özür 
konuşması yapmasını ve bunun da Sayın Başkan ve Yönetim Kurulu tarafından kabul edilip, 
bunun bir disiplin soruşturmasına izin vermemesini istiyorum. O sebeple bu konuşmayı yaptım, 
teşekkür ederim.  
 
Divan Kurulu Başkanı Aykutalp Derkan 
Usul hakkındaki konuşmalar öncelikli olduğu için, Sayın Mehmet Helvacıya söz verdim. Sayın 
Ayhan Özmızrak’ın kendi takdiridir, bilmiyorum nasıl bir aksiyon alacak. Ben sıradaki 
konuşmacımız, anons ettiğim, Sayın İbrahim Göknar’ı kürsüye davet ediyorum. 
 
İbrahim Göknar 
Nasıl başlayacağım, bilemiyorum. Yok hoşuma gitmedi. Bir kere daha canlı ekranlarda, bunu 
yaptık. Defalarca bir üye olarak, bazı durumlarda kapalı divan yapalım diyordum. Bunun 
naçizane ne kadar doğru bir öneri olduğunu, bugün bir kez daha şahsen gördüm. Efendim 
öncelik ana gündem maddemiz Florya, o konuya elbette değineceğim. Ancak daha önce iki kritik 
konu var. Bir tanesi çok taze bir haber. Diğeri belki de camiamızın bir tablo sunacağım, tek bir 
tablo, en önemli tablosu, içinde yaşadığımız, ama her şeyden de önce, ben de değerli Yönetim 
Kurulumuzu yeniden seçildiği için, Yönetim Kurulumuza giren arkadaşlarımızı, vazifelerinde bu 
dönemki vazifelerinde canı gönülden, kendilerine başarı diliyorum. Sevgili Can’ın, söylediği bir 
konuya müsaade ederse, tam katılmıyorum. Yanımda Timur’u görüyorum. Ali öteki taraftaydı, 
şimdi görmüyorum, fatih arkadaşımız var zannediyorum, genç arkadaşlarımız. Ben kendileriyle 
çok fazla tanışmasam da son derece liyakatli, bu göreve geldiklerine göre, kişiler olduklarını, 
karakterler olduklarına inanıyorum. Sonuç itibariyle bizim Yönetim Kurulumuzdur, konu ekip 
işidir. Dolayısıyla inşallah ekipçe, hep birlikte onların başarılarını, dönem sonunda alkışlamış 
oluruz. Efendim taze bir konu dedim. Bunu Yönetim Kurulumuza sormak istiyorum. Bir duyum, 
Galatasarayımızın, Galatasarayın futbol takımının, göğüs sponsoru, 5 yıllık anlaşma yapan, 
Galatasaray ile geçen yıl, göğüs sponsoru, sponsorluktan çekilecekmiş. Evet bu çok taze bir 
haber. Şimdi bunu niye burada soruyorum? Çünkü başka türlü olmuyor. Çok samimice her şeyi 
burada konuşmamız gerekiyor. Buna böyle inanıyorum. Şimdi haber şuradan, haber şuradan, 
haber, Galatasaraylı muhabirler tarafından, ismi vermeyeceğim, isteyen zaten bulur hemen. 
Kendi YouTube kanallarında bu şekilde veriliyor. Çok taze. İki gün önce. Borsaya, bravo, borsaya 
açık bir şirket hakkında konuşuyorum. Çok, çok dikkatliyim, hiç endişe etmeyin Refik Bey, çok 
dikkatliyim.  
 
Divan Kurulu Başkanı Aykutalp Derkan 
Bir dakika, burası, şu anda hayır, hayır, KVK değil, şu anda biz Galatasaray Spor Kulübü’nün Divan 
Kurulu toplantısındayız. Halka açık şirketlerin...  
 
İbrahim Göknar 
Farkındayım Sayın Başkan. 
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Divan Kurulu Başkanı Aykutalp Derkan 
Farkındasınız. Ama halka açık şirketin, kamu aydınlatma platformunda, KAP ta açıklanmamış bir 
bilgisinin, burada paylaşılması manipülasyona girer. 
 
İbrahim Göknar 
Aynen, sizin dediğiniz gibi, müsaade ederseniz bitireyim. Aynı konuya %100 katılıyorum, onun 
için de bu konuyu artık burada açıyorum. Bakın, Galatasaray, Galatasaray muhabirleri, aynıca 
sizin söylediğiniz konular itibariyle bu konuyu Galatasarayın bu şekilde aleyhine kullanacak bir 
şekilde, gayet rahatça, üstelik, üstelik bu konuyu da içeriden öğrendim diyerek açıklarlarsa, 
burada bunu konuşmamız gerekir. Sadece şunu söylüyorum, herkes çok dikkatli olsun. Herkes, 
dedikodu değil. Kimse, içeriden kimden haber alındıysa, isim verilsin. Varsa cesaretleri, isim 
versinler, kimseyi de Galatasaray kulübünü de töhmet altında bırakmasınlar. 
 
Divan Kurulu Başkanı Aykutalp Derkan 
Sayın İbrahim Göknar, bizim Divan Kurulumuzun da Yönetim Kurulumuzun da Galatasarayın 
kurumsal kimliğinin de dedikoducu birtakım insanlarla yani basın mensubu veya değil veya 
YouTube kanalı sahibi, onlarla ilişkilendirebilir miyiz, yani biz sosyal medyaya göre mi hareket 
edeceğiz? 
 
İbrahim Göknar 
Çok haklısınız, zaten 7/24 yıllardır bilfiil, bizatihi bunun savaşını veriyorum ben de onun için çok 
haklısınız, %100 haklısınız. Bu konuyu böyle kapatıyorum. Buyurun, buyurun efendim. (Ben sizi 
aydınlatayım, böyle bir şey yok. O konulara ben bakıyorum, böyle bir şey yok.) çok teşekkür 
ederim. Çok teşekkür ederim, bunu zaten duymak istiyordum, çok teşekkür ederim Niyazi Bey, 
konu budur. Soru buydu, cevap buydu. İsteyen istediğini yazsın. Bu kadar. Efendim ikinci konuya 
geçeyim isterseniz, Emircan’cığım tabloyu koyar mısın? Tabloyu yalnız bir şey istirham 
edeceğim, yayında lütfen bu tablo kesilmesin, sansüre uğramasın, rica ediyorum. Kimler 
yayındaysa, bu tablo, bu konu için dursun lütfen. Şimdi efendim bana göre, Galatasaray 
tarihimizin son derece önemli bir tablosudur bu. Bu tablo, Florya’yla da ilişkilidir, borçlarımızla 
ilişkilidir, her şeyimizin ana sebebi buradadır. Bakın Galatasarayımızın bir saatlik, sadece bir 
saatlik ödediği borç miktarıdır bu. Tesadüfe bakar mısınız? 2016 mart ayında, o gün baktım. O 
günkü konuşmamda da bahsetmişim, yaptığımız hesaplarda. Saatte 5 bin Amerikan doları biz 
faiz ödüyormuşuz. Kur o gün 3 lira. Bugün 8 sene sonra, biz ne enteresan ne enteresandır, yine 
saatte 5 bin dolar faiz ödüyoruz. Biraz önce de başkanım, konuşmasında bahsetti aslında. 1 
milyar 200 dedi, 1.400, durum bu. Aradan 8 sene geçmiş, aradan 8 yıl geçmiş, bu 8 yılda biz ne 
divanlar yaptık ne genel kurullar yaptık ne tesisler açtık, kapattık. Her şey bir tarafa. Ne 
yönetimler değişti. Tam 5 yönetim değiştirdik, 8 yılda. Yöneticiler değişti, hocalar değişti, 
futbolcular lebadullah, bu değişmedi. Bu değişmedi. Asıl bence Galatasaraylılar olarak, evet, 
sosyal medyadan, ondan bundan bize ne, ama bunu, bunu hiç unutmamalıyız, lütfen. Bu 
tabloyu. Bu tabloda meydana gelebilecek en ufak bir küçülme, yönetimin başarısı olacaktır. Asıl 
hedef bu tablodaki küçülmeyi sağlayabilmektir. Dolayısıyla oraya özellikle Türk lirası koymadım, 
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onu da söyleyeyim. Çünkü, eğer Türk lirasını koyarsak, aklımda yanlış kalmadıysa, biz bir günde 
3 milyon 600 bin lira faiz ödüyoruz, bugünkü kurdan, 3 milyon 600 bin TL’sı, bir günde. Burada 
böyle, ondan bundan diyoruz ama, matematikten hiçbirimiz kaçamıyoruz. Şimdi bu tablo, bana 
göre naçizane niçin böyle oldu? Bana göre konu şu, biz stratejik planlamalarımızı ve dolayısıyla 
ona bağlı hedefleri, hep birlikte, yani 10 hedefimiz varsa, o dönem için. 10 unu da bir yıl içinde, 
2 yıl içinde bitirmeye çalışıyoruz. Sayın Başkan, %100 katılıyorum, çok da doğru olarak bana 
göre, kısa, orta, uzun vadeli hedeflerden bahsetti. Doğru, çok doğru. Ama bugüne kadar hiç öyle 
olmadı. Biz, uzatmıyorum hem şampiyon olalım hem o yılki popüler futbolcuları, rekabete 
uyacağız diye alalım, transferde de en çok harcamayı yapalım, mutlaka şampiyon olalım vesaire, 
her şeyi, tesisleri yapalım, onu yapalım, bunu yapalım, 2 senede, 3 senede. Böyle bir şey olmaz. 
Dünyada yok. Ayrıca dünyada da böyle bir tabloya sahip hiçbir futbol, spor kulübü yok. Tek, 
bunu araştırdım ben. Bir tek biziz. Neden? Biz son 8 yılda, 4 şampiyon olduk, 4 defa, artı, bu sene 
de olacağız inşallah. Her şeye rağmen, inşallah. 5. Nedir bu? Gelir demektir. O kadar gelirler 
geldi değil mi? Başka hiçbir kulüpte olmayan, çok açık, her şey açık. Peki, ne oldu? Bu kadar 
başarıya rağmen, saatte 5 bin dolar faiz borcu devam ediyor. Demek ki bir yerlerde biz yanlışları 
yapıyoruz, bu yanlışları da tam anlamıyla, irdeleyip, nasıl doğruya yöneltiriz diye, pek üstünde 
durmuyoruz diyeceğim. Yani şunu söylemiyorum tabii, yani günü yaşayalım, benim dönemim, 
oldu bitti, işte şampiyonluk yeterli vesaire vesaire, bu böyle gitmeyecek. Açık söyleyeyim böyle 
gitmeyecek. Bunun için, naçizane tavsiyem şu, aynen bir şirket gibi düşünün, bir iş planını, 
stratejik planınızı yaptığınız zaman, 360 derece düşünerek ve operasyonel uygulamalarla, ana 
stratejiye uygunluğunu iyice hesaplayarak, kısa, orta ve uzun vadeli yapmamız gerekiyor. Bunu 
da bunu da çok özür dilerim, tribüne oynayarak hiçbir şey olmuyor. Bunu hepimiz yapıyoruz, 
hepimiz yapıyoruz. Kimileri sosyal medyada, bir tık, iki like için yapmadığı yok, kimileri başka 
türlü yapıyor. Tribüne oynayarak olmuyor. Bunu defalarca ben ifade ettim, Galatasaray olarak, 
bizim müzemiz kupalarla doludur, sonra hain dediler, sen ne demek istiyorsun, şampiyonluk mu 
istemiyorsun? Yani biz zaten en öndeyiz, biz zaten lideriz. Biz farklı ne yapabileceğiz, bu liderliğin 
bize yüklediği, o vazifeyi nasıl ortaya çıkaracağız ve önder olacağız, biz bunun peşinde olmalıyız 
diye düşünüyorum. Dolayısıyla bu stratejik planların ve hedeflerin tekrar, tekrar iyice 
incelenerek, bizlere de açıkça, şeffafça, anlatılmasında çok yarar olduğu kanaatindeyim. 
Son konu, ana konu, Florya konusu. Şimdi Florya’da, 8 senedir filan, yine Florya’yı da 8 senedir 
konuşuyoruz, yeni değil. Bugün konuşmuyoruz, daha önce de görüştük, hep görüştük. Florya 
için bu zaman zarfında, genel kurullarda yapıldı, divanlarda konuşuldu, çok güzel sunumlar 
yapıldı. Çok fazla konuşuldu, edildi, yalnız dikkatinizi çekerim, Florya için biz çok büyük bir şeyi 
ıskaladık, bir şeyi yapmadık, Florya’yı tartışmadık. Florya’yı tartışmadık. Hep bunu kabul edelim, 
monolog şeklinde gittik. Özellikle de divanda, çünkü tartışılma yeri burası. Florya gibi, 
Galatasarayın tarihinin, gelişimini, osu, busu etkileyecek konuların, eğer burası en yüksek 
istişare kurulu ise, burada tartışılması gerekirdi. Tartışılmadı. Biraz önce de tartışılmadı. Artık 
zaten iş geçti, ona geleceğim yani, bundan sonra tartışılmasının önemi de yok. Çünkü o şuna 
geliyor. Yani pişmiş aşa su katmak gibi. Demir tavında dövülür. Biraz önce değerli bir üyemiz, 
işte seçimlerden bahsetti. Oradan da bahsetmem gerekiyor müsaadenizle, doğru son 
seçimlerde, bir grup arkadaşımız yönetime talip oldu, çok doğal olarak, şey olarak, ama tek bir 
konu vardı. Neydi? Bir sahibinden.com sitesinin ilanı ekrana konarak, orası 400 milyon dolar 
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değil, 800 milyon dolar yapar diye bir argümanla, ortaya çıkıldı. Bu yanlış bir şey. Demir tavında 
dövülür, biz bu konuları, kendi kendimize birkaç kişi de olsak, tartışmaya gayret ettik, 
zamanında. Zamanında. Ama geldiğimiz nokta bu. Genel kurullarda, Sayın Başkan haklıdır. Yahut 
Yönetim Kurulu haklıdır. Genel kurul kararım var diyorsa, haklıdır. Söylenecek hiçbir şey yok. 
Çünkü onay almış kararla. Tartışılmamış. Tartışılmadı. Affedersiniz, burada şunu da 
söylemeliyim mutlaka, tartışılmasına da müsaade edilmedi. Bu da çok büyük bir yanlış oldu. 
Tartışılmasına da müsaade edilmedi. Yani konu gelin her şeyi anlatayım olduğu zaman, çok daha 
başka yönlere gider, o da olmuyor. Yer burasıdır, hep söylerim, kapatırız divanı, burada 
birbirimizle kavga da ederiz, boğuşuruz da bir konsensüsle çıkarız, referans da divan olur, sosyal 
medyada divan olur, gazetecilere de divan olur, televizyon yorumcularına da aa bak, onlar 
sonuçta böyle bir kanaate varmışlar olur. Bunu hiçbir zaman yapmadık ve üzülerek söyleyeyim 
de yapacağımızı da pek tahmin etmiyorum bu gidişle. Florya’nın teknik anlamında da şunu 
söylemek istiyorum. 
Evet, şeyde, 10 gün sonra genel kurula tekrar gidiyoruz. Şimdi bu inşaat konularında bir kere 
şunu da özellikle aklıma geldi, hemen söyleyeyim. Sevgili Divan Heyetimize, Sayın Yönetimimize, 
bugün bu konuyu gündeme aldıkları için, çünkü ısrarla talep ettik bunu, ısrarla talep ettik. Ben 
belki tartışırız dedim ama yine tartışma yok. Bunu gündeme aldıkları için ve zaten hukuki olması 
gereken, 6 Temmuz için bunu yaptıkları için çok teşekkür ederiz. Bu çok güzel bir şey.  
 
Divan Kurulu Başkanı Aykutalp Derkan 
Düzenli yaptığımız bir olay yani. (Her seferinde böyle geliyor ama genel kurul öncesinde, son 
divan önemlidir.) 
 
İbrahim Göknar 
Doğrudur. Şimdi teknik konuya baktığımız zaman, 100 dönümlük bir inşaat, işte 130 bin 
metrekarelik bir inşaatı, dediğim gibi, efendim şey şu, 17 Şubat 2025 tarihinde, fizibilite, son 
fizibiliteye göre, ilk satış geliyor ve 17 Şubat 2027 tarihinde de bitiyor. Gelir, gider vesaire, 
fizibiliteleri ne kadar inceliyorsunuz bilmiyorum. Ama bunların hepsi yayında tabii biliyorsunuz. 
Sunuldu, yapıldı. Şimdi bu iki yıl içinde, sonuç, hülasa, Florya’dan 434 milyon dolar bugünün 
rakamı ile bir gelir bekleniyor. Bu son derece güzel bir rakam. Bu bizi hakikaten şimdiye kadar 
söylenildiği gibi, Galatasarayın mali bağımsızlığını kazandırır. Net olarak, kazandırır. Bu 
tartışılacak bir konu değil. Ama yöntemde ne olacak, nasıl olacak? Oradaki detaylar pek yok. 
Çünkü fizibilite raporuna baktığım zaman, bu 2 yıl zarfında, işte çeşitli tarihlerde, 7 şer, 6 şar ay 
aralarla bu paralar geliyor, maliyeti de var, vesaire, vesaire tabii, yani 434 ama, aynı dönem 
zarfında, sınai kalkınma bankasının hazırladığı bu raporda, Türkiye ekonomisinde, aynı dönemler 
itibariyle, enflasyon tahmini nedir? Efendim, kur tahmini nedir, bunlar yok. Bunlar yok. Bunların 
olması gerekir. Benim yönetimimizden bir istirhamım, 10 gün sonraki toplantıda, bu sunuma o 
tür şeyleri de ilave edersek, o zaman hani daha bir mantıklı olur, okuyan açısından. Ha bak, hani 
orada o görülüyor, burada bu görülüyor, buna göre de böyle yapılmış diye, bunu çok 
önemsiyorum. Onu o, Temmuz toplantısına genel kurula koyabilirseniz, herkes için faydalı 
olacağı kanaatindeyim. Diğer taraftan, dediğim gibi, artık geri dönüşün, şahsen imkânsız 
olduğunu, bir üye olarak görüyorum. 
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Her ne kadar tartışmadı isek de özgürce, rahatça, münakaşalarımızı yapmadıysak da geri 
dönüşümüz yok. Dolayısıyla bu andan itibaren yönetimimize, bu tarihi adımda muvaffakiyetler 
dilemekten başka çaremiz yok. Eh, canlı yayın ihalesi son derece önemliydi. Yine taahhüt olarak 
orada duruyor, Mecidiyeköy’de ve efendim şeyde yapmadık ama bu sefer yine duruyor orada, 
bir de bir küçük not daha, şunu söylemeliyim. İhaleye girecek 3 firma, 4 firma, kesinlikle ve 
kesinlikle, tartışmaya algı açısından, en az mahal verecek yetenekteki firmalar olmalı. Çünkü biz 
Galatasaray’ız, eğer Galatasaray Türkiye'nin en büyük markası ise, eğer Galatasaray 
değerleriyle, her şeyiyle, en büyük sivil toplum kuruluşu ise, bu çok önemli, bu çok önemli. 
Dolayısıyla şimdiye kadar çok konuşuldu, işte talep olmadı, ihaleye çıkıyor, yok efendim, 
Galatasaray ismine, 100 küsur bin metrekarelik inşaata çok önemli firmalar icabet ederler. Bunu 
da son not olarak bilgilerinize aktarmak istiyorum. Dinleme zahmetinde bulunduğunuz için, çok 
teşekkür ediyorum efendim. 
 
Divan Kurulu Başkanı Aykutalp Derkan 
Sayın İbrahim Göknar’a teşekkürler. Bir yansı istemiştim, onu bir ekrana getirebilir misiniz? 
Saygıdeğer hazirun, şu görmüş olduğunuz kitapçık ve ekrana yansıyan, onun 24’üncü sayfası, 
Divan Kurulunun 2022 faaliyet raporu. Burada aylık bazda ve konuşmacı bazında, detaylı veriler 
var. Ben asla ve kata, moderasyonda, divanı yönetirken, tartışmış olabileceğim isimlerle dahi, 
kesinlikle bir negatif ayrımcılık yaptığımı kabul etmiyorum. İlk sırada bir değerli büyüğümüz var. 
Ocak, Şubat, mart, 11 olağan ve 1 olağanüstü toplantıda, toplam 183 dakika konuştu. İkinci 
sıradaki konuşmacımız, 86 dakika, 3’üncü sıradaki konuşmacımız, 65 ve dördüncü sıradaki 
konuşmacımız, 63 dakika. İsimlerini vermiyorum. Gerek yok. Ama genelde ikisi değişik nedenle 
salonu terk eden ağabeylerimiz, büyüklerimiz, ikisi de son iki konuşmacımız. Ben, benim 
vicdanım çok rahat. Bir savunmada, savunma içinde de değilim. Yeterli, bütün toplantılarda, 
kendilerine yeterince söz hakkı verilmiştir. Siz verdiniz bunu, benim takdirim değil. Ha sabırlar 
zorlanmış mıdır? Kürsüde yapılmaması gereken konuşmalar yapılmış mıdır? O da bugün de 
yaşadık. Toplantıların kapalı olmasına gelince. Kapattığınız bir toplantı, kapalı olduğunu mu 
zannediyoruz? Anında elimizdeki ses ve görüntü kayıt cihazlarıyla, basit telefonları, (telefonları 
teslim ederiz canım, ne olacak) bir dakika biz burada, biz burada polisiye şey mi yapacağız yani? 
Şimdi hiçbir toplantı, hiçbir toplantı, gerçek anlamda kapalı bir toplantı değil, bir de biz 30 
milyonluk Galatasaray camiasıyız diyorsak, bizim en önemli malzemelerimizden biri de divan 
toplantılarımız, aylık divan toplantılarımız ve yıllık genel kurullarımızdır, olağan veya olağanüstü, 
evet, kaldı ki, basın mensubu, divan üyesi veya kulüp üyesi, toplantıya katılma hakkı olan basın 
mensupları var. Medya mensupları var. Dolayısıyla kendimizi kandırmayalım ama bu 
toplantılarda, doğru, kürsü dokunulmazlığı vardır, ancak Galatasarayın divan üyesi de kulüp 
üyesi de neyi, ne ölçüde, bu kürsüde konuşacağını bilir. Onun için divanda, 25 yıllık bir kıdem 
arıyoruz. Ben burada vicdanım çok rahat. Güvensizlik de olabilir. Güvensizlik olursa da gereğini 
yapacağımdan emin olabilirsiniz. Bu koltuk, ben 6 yıl, saygıdeğer İrfan başkanımla çalıştım. 
Yazman üye olarak, yani işim, kendimi anlatmama gerek yok. Yani mutfağından geliyorum. 3 yıl 
Sayın Eşref Hamamcıoğlu başkanımla çalıştım. Bir 3 yıl bundan önceki ekiple, Divan 
Başkanıydım, sizlerin oylarınızla, atanmış ya da şey değil, yani demokratik bir seçim sonucu. Bu 
son seçimde de tek aday olarak girmek ki, benim tercihim değildi. Birden fazla aday, daha zinde 
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tutar, daha katılımcı olur, o konuda da samimi olduğuma inanabilirsiniz ve yeni ekibimizle 
karşınızdayız. Yani burada kürsüden konuşamıyorum şeklini kabul etmiyorum. Eğer burada, 
bunları incelediğinizde, internette de açık bu. Divan yıllık faaliyet raporları, inceleyebilirsiniz. 
Herkes. Yok, olanlar var yani. Neyse. Bu konuyu şey yapalım. O anlamda tabii ki hepimiz 
eleştiriye açığız, onda bir beis yok. Şimdi şu anda kayıt vermiş olan 5 saygıdeğer konuşmacımız 
var. Ben isimlerini sayıyorum. Belki salonda değillerdir. Sayın Erdal Günsel, burada herhalde. 
Evet. Sayın Oğuz Karakoç, arkada evet gördüm. Sayın Aykut Uzunoğlu, gördüm evet. Sayın 
Mustafa Tanrıyar ve Sayın Osman Güneri, ben sırayla, anons etmek istiyorum. Sayın Erdal 
Günsel buyurun. Sonra da arzu ederlerse, saygıdeğer Yönetim Kurulumuza söz vereceğim. 
Arkadaydınız, biraz gelmeniz uzun sürdü, buyurun. Yok, rica ederim. 
 
Erdal Günsel 
Herkesi, sevgiyle selamlıyorum. Bugün biraz gerginiz. Nedense. Halbuki Sayın Başkanımız, 
sevgiden bahseder, işletmelerde olduğu gibi, toplam kalite, toplam sevgi olması lazım. Sevgiyi 
bana gösterin, sevgi kelebeği olayım, o yok. Burada kürsüde herkes gerektiği şekilde, kendisini 
ifade edebilme imkânına sahip olmalı. Bir konuşmacı bir yanlış kelime söyleyebilir. Sevgi ile 
yaklaşırsak, onu daha kolay çözebiliriz. Ama ha, ha, ha, bak sen var ya, dediğimiz vakit, işler daha 
çok geriliyor. Hiç gereği yoktu, bugünkü bu gerginliğin. Ya bir yanlış kelime çıkabiliyor. Bizim 
futbol direktörümüz çıktı statta neler dedi. Yönetim tek laf söyledi mi? Yönetim Kurulumuz tek 
laf söyledi mi? Galatasaray adasında bir dernek toplantı yaptı, yani ben burada video 
gösterecektim ama, kardeşlerimiz var, hanımefendiler var. Ben onu önlemek istedim kendi 
kendime, çünkü hiç kimsenin burada o videoyu rahatlıkla izleyeceğini tahmin etmiyorum. 
Herkesin yüzü kırarır, ben beklerdim ki, Sayın Başkanımızdan bizim teknik direktörümüz hata 
yapmıştır. Biz bunu kabul etmiyoruz, toplumdan özür diliyoruz demesi gerekirdi. (Kendi diledi) 
kendisi özür dilemedi efendim, bana lütfen, siz gelin burada söyleyin, kendisi dedi ki, özür 
dilemeyi düşünüyorum dedi. O videoyu gösterin, özür dilerim dediğini, ben bunların hepsini geri 
alacağım. Özür dilemeyi düşünmek başka, dileyeceksin. Toplumdan. Bakınız. İnsanların 
kutsalları var. Hepimizin anası kutsal, ama kendine yapılmasını istemediğin şeyi de başkasına 
yapmayacaksın. Önce bunu düşüneceksin. Bu sene maçlar yapacağız, kendi sahamızda, başka 
sahalarda. Bir kere bu yol açılırsa, nasıl önleyeceğiz? Mümkün mü bunu önlemek? Galatasaray 
adasında saygın bir dernek, toplantı yapıyor. Orada bile şinanay şarkısı söyleniyor. Ne demek 
bu? Demek ki biz şampiyonluğu kutlamasını tam olarak bilmiyoruz. Yani yapay zekadan mı 
faydalanıp, nasıl yapılır bu şampiyona diye düşüneceğiz? Hayır. Bizim sistemimiz bu. Bunlar 
yapılacak, Florya’da bu yapılacak, statta bu yapılacak, adada bu yapılacak, bunun dışında hiçbir 
şeye müsaade etmiyoruz dersiniz. Yani sevgi ortamı, burada sadece bana sevgi gösterin, özür 
dilerim, ama diğer tarafta her şey serbest bu olmaz.  
Şimdi bakınız, biz gelir yaratamıyoruz. Hasnun Galip orada duruyor. 7’nci sene, bu sene. Bomboş 
duruyor. Sıfır kazanç, ama maliyeti ne kadar tam bilemiyorum. Galatasaray adası, bir tek kuzey 
tarafındaki o çöküntüyü korumak için, etrafına çevrilmiş, reklam panoları var. E diğer taraflar 
boş, aşağı yukarı 300 metre, bomboş. Nedir, eskiden bankaların orada reklamı olurdu. Çeşitli 
firmaların reklamı olurdu. Yani bunları bilmiyorum sadece biz mirasyedi gibi, onu satalım, 
bankaya borcumuz ödeyelim, bunu satalım, futbolun acil ihtiyacını karşılayalım.  
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Bilmiyorum bana ters geliyor bunlar. Bir şeylerde terslik var yani. Yönetim bu terslikleri önlemek 
zorunluluğunda. Bakınız, deniliyor ki, kuzey tarafındaki havuz, işte yapmayı düşünüyoruz, kazık 
çakılacak. Bugünün teknolojisinde adamlar vadiyi 300 metrelik köprülerle geçiyorlar. Oraya 
sadece kazık çakmayı niye düşünüyorsunuz? Onu bırakın, adanın etrafı, dökülüyor, dökülüyor. 
Hiç kimse gidip de görmüyor mu orayı, Sayın Yönetim Kurulu Sayın Yönetim Kurulu üyeleri, (az 
evvel söyledim, yapacağız dedim.) yapacaksınız Sayın Başkanım, kaç senedir yapıyorsunuz? 
Tamam, dinlemiyorum.  
 
Divan Kurulu Başkanı Aykutalp Derkan 
Sayın Erdal Günsel, lütfen devam edin. (Biraz evvel söyledim, iskeleler çürüdü yapılması lazım.) 
 
Erdal Günsel 
Geçen sene de yapıyordunuz Sayın Başkanım, bu sene değil ki bu, tamam, tamam, siz haklısınız. 
Burada konuşmacıların hepsi haksız. Evet. Yani burada kürsüde konuşan herkes haksız, siz 
haklısınız. Doğruyu söyleyenleri de birtakım baskılarla önlemeye çalışılıyor. (Ne münasebet) 
tabii, gördük. Şahit olduk, Sayın Başkan. Siz şimdi burada sevgiden bahsediyorsunuz, sevgi nasıl 
olur, ben size öğretemem, benim haddim değil. Ama konuşmacı konuşur, dersiniz ki, kardeşim 
bu yanlış. (Hakaret edemez, hakaret edemez, lütfen, o kürsüden kimse kimseye hakaret 
edemez, böyle bir hakkı yok.) şimdi bakınız, hakaretin, (aklına geleni konuşur diyorsunuz, hayır, 
o kürsüden hiç kimse aklına geleni konuşamaz.) Peki, bir tek siz konuşursunuz Sayın Başkanım. 
Tamam. Ben kısa kesiyorum, anlaşıldı ki, ben de işi, biraz daha böyle ısıtacağım. Siz her zaman 
haklısınız. (Aklınıza geleni konuşamazsınız, hakaret edemezsiniz efendim.) Hakaret kimse 
etmiyor ki size. (Onun üzerine müdahale ediyorum, hakaret ediyor. ...cı diyor.) başka amaçla 
söylüyor efendim, başka amaçla söylüyor. Ama siz o kadar gerginsiniz ki, gerginsiniz.  
 
Divan Kurulu Başkanı Aykutalp Derkan 
Sayın Erdal Günsel, lütfen son toparlayın ve şey yapalım. 
 
Erdal Günsel 
Evet, şimdi ben toparlıyorum. Bu şampiyonlukta maalesef arzu edilmeyen olaylar oldu. Ben 
birçok derneğimiz var, o derneklerden bu işin yanlış olduğunun belirtilmesini beklerdim. Sayın 
Başkanımızdan bu konunun yanlış olduğunun belirtilmesini isterdim. Yönetim Kurulu 
üyelerinden aynı şekilde, onu bırakın, Sayın Divan Başkanımız bizi temsil ediyor. Ben onun 
ağzından duymadım, eğer söylediyse, lafımı geri alacağım.  
 
Divan Kurulu Başkanı Aykutalp Derkan 
Bu iş divan istifaya gidiyor. Buyurun devam edin. 
 
Erdal Günsel 
Hayır, biz sizi zorlayamayız, istifaya. Siz seçilmiş geldiniz. Atanmadınız ki başkanım, neyse ben 
sizi daha fazla germeyeyim. Dinlediğiniz için çok teşekkür ederim, iyi günler diliyorum. 
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Divan Kurulu Başkanı Aykutalp Derkan 
Saygıdeğer hazirun, aslında hiç sevmediğim bir olay, ama anayasamız niteliğindeki tüzüğümüzün 
ilgili maddesini son kez okumak istiyorum.  
Görüşmelerde genel düzen, madde 45. Divanda da kıyasen bunu uyguluyoruz. Genel kurulda 
konuşmacının sözü üyelerce kesilemez. Kişilikle uğraşılamaz. Çalışma düzenini bozucu eylem ve 
davranışlarda bulunulamaz. Dikkat edin, kaba ve çirkin sözler söylenemez. Genel kurulda, kürsü 
veya salon, pardon şeyi atladım, başka kulüp, dernek veya tüzel kişilikleri küçük düşürücü beyan 
ve hareketlerde bulunulamaz. Genel kurulda kürsü veya salonda, yukarıdaki hususlara aykırı 
davranan üyeleri genel kurul Divan Başkanı, uygun bir dille konuşmaya veya susmaya davet 
ederek, uyarır. Uyarıya uymayan konuşmacının kürsüden ayrılmasını ister. Gerektiğinde bu 
üyelerin oturumdan çıkarılması için, genel kurulun oyuna başvurur. Başkanlığa gelen yazı ve 
önergelerde, kaba ve çirkin sözler varsa, başkan gerekli düzeltmelerin yapılması için o yazıyı 
sahibine geri verir. Ben bunu peşinen okumuş olayım, çünkü 6’sındaki toplantıda, bugün olan 
olayların zerresinin dahi olmaması lazım. Ayrıca, benim şahsıma genel kurulu ben 
yönetmeyeceğim için şanslısınız. Çünkü senede 12 defa konuşma şansı olan divan üyelerini ben 
yönetmiş olsam, sona atacaktım, hiç kıdemlerine bakmadan, normalde, konuşma hakkı olan, 
olmayan üyelere, kulüp üyelerine söz verecektim. O anlamda da konuşma iştahı olan, katkıda 
bulunacak divan üyeleri o anlamda da şanslısınız. Ben yönetmeyeceğim için. Şimdi sayın Oğuz 
Karakoç feragat etti, sağ olsun. Aykut Uzunoğlu. Buyurun. 
 
Aykut Uzunoğlu 
Sayın Divan Başkanım, Divan Kurulu, Sayın Başkan, Sayın Yönetim Kurulu, değerli hazirun, 10426 
Aykut Uzunoğlu. İki konuda bugün görüşlerimi bildirmek, paylaşmak istiyorum sizinle, bir tanesi, 
en son düzenlediğimiz şampiyonluk gösterileriyle ilgili, diğeri de Florya konusu. 24’üncü 
şampiyonluğumuzu kazandık, çok da güzel bir organizasyonumuz oldu, emeği geçen herkese 
ben teşekkür ediyorum. Hatta bir önceki şampiyonluk organizasyonundan çok daha iyiydi 
bence. Ama şöyle bir durumla karşılaştım, onu paylaşmak istiyorum.  
Çok kalabalıktık, yani ben doğu tribününde izlemeye başladım. Şimdi o kadar kalabalıktı ki, 
bütün merdivenler, sıra araları, yani çok fazla insan vardı, insanlar dışarı çıkarken bile 
merdivenlerden, çok zorlandılar. Hatta benim gibi, bu güvenlik riskini almak istemeyen 30, 40 
kişi de stattan çıkmak istedik, 45 dakika boyunca stattan çıkamadık. Yani kapılar kapalı, kapıları 
açmakla görevli merkeze, arkadaşlar, telsizle ulaşamadılar. 45 dakika boyunca bekledik, yani 
çocuklu insanlar filan da vardı. Bunu şunun için paylaşıyorum, bu ciddi bir bence bir güvenlik 
sorunu, iş güvenliği sorunu. Öyle ki, olası bir kaza durumunda, olası bir kayıp durumunda, 
öncelikle bir kaybımız olacak, çok kötü. İkincisi, düzenlediğimiz şenliklere, gölge düşecek, bu çok 
kötü, her şeyden önemlisi, Galatasaray’ın repütasyonuna bir gölge düşecek, bu çok kötü ve bir 
diğer konu da futbol federasyonunun düzenlediği bir organizasyon değil bu, biliyorsunuz. Yani 
biz şeyler de çok önemli maçlar da yapıyoruz, derbilerimiz de var, stadımız dolu oluyor, ama 
merdivenler filan boş oluyor, güvenlik önlemleri alınmış oluyor. Bu organizasyonu biz yapıyoruz 
ve bu organizasyondan doğrudan sorumlu öncelikle başkanımız, daha sonra Yönetim Kurulu, 
bence hiç gereksiz bir risk alıyor burada. Olası herhangi bir problemde, bence hem 
Galatasaray’ın repütasyonu, dediğim gibi, kayıplarımız, bir de Yönetim Kurulumuzu ve 
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başkanımızı da gereksiz bir risk altına alıyoruz. Dolayısıyla önümüzdeki sene, inşallah 25 inci 
şampiyonluğumuzu da kazanacağız. Bu şampiyonluk kutlamalarında, bu doğrultuda, yani bu 
uyarıları göz önünde bulundurursa Sayın Yönetim Kurulu, çok memnun olacağım. Bence önemli 
bir konu. Ben bu konuyu arkadaşlarımla da paylaşıyorum açıkçası, etrafımda. Bu konuşmayı 
yapmadan önce de şöyle bir geri bildirim de alıyorum hep. Ya diyorlar sen çok abartıyorsun ya 
işte yaptık, kimsenin burnu kanamadı, bir problem olmadı. Şimdi bu yorumu yapanları da 
anlıyorum. Çünkü biliyorsunuz Türkiye, iş güvenliği konusunda çok iyi bir karneye sahip değiliz, 
Türkiye olarak. Performansımız çok yüksek ama negatif anlamda. Biz Galatasaray olarak, 500 
yıllık bir kültürü temsil ediyoruz ve sadece Türk toplumunda, sporla ilgili değil, toplumdaki tüm 
olaylarla ilgili de bence örnek olmamız gerekiyor. İş güvenliği de bence önemli. Bu kapsamda da 
örnek olma görevimizi de bu doğrultuda yerine getirmemizin doğru olacağını düşünüyorum. 
Diğer konu Florya ile ilgili. Şimdi bir genel kurul düzenliyoruz ayın 6’sında, şimdi ben açıkçası, bu 
inşaatın kendimiz tarafından yapılmasını düşünüyorum. Oradan daha fazla bir gelir geleceğini 
düşünüyorum. Ama Sayın Yönetim Kurulu, tabii ki bu bütün olasılıkları değerlendiriyor. Yani kat 
karşılığı yaparız, gelir paylaşımlı yaparız, kendimiz yaparız. Şimdi biz genel kurul üyelerinin, 
doğru bir karar vermesi için, tüm bu olasılıkların açık ve şeffaf bir biçimde bizlere anlatılmasını 
ben rica ediyorum. Bir önceki konuşmacı, iki önceki konuşmacı da söyledi ve aynı konuyu da ben 
biliyorsunuz bütçe ile ilgili yine divanda yaptığım konuşmada dile getirmiştim. Sayın Yönetim 
Kurulu bize bütçeyi anlatırken, ama bütçeyi anlatırken, sadece rakamları biz görüyoruz ve 
sadece rakamları görmemizin hiçbir anlamı yok. Biz o bütçe tasarlanırken, ön kabuller nedir, 
hikayesi nedir, yani onu bilmemiz lazım. Bu konuyla da ilgili, yani Florya’nın nasıl 
değerlendirileceği ile ilgili de konu biliyorsunuz Galatasaray için çok önemli. Biz bu sayede 
geleceğimizi teminat altına alacağız ve buradaki bütün olasılıkların, bütün açıklığıyla biz genel 
kurul üyelerine, anlatılmasını rica edelim ki, biz doğru kararı verebilelim. Bir de gündem dışı bir 
konuda da birkaç şey söylemek istiyorum, hızlıca, şimdi burada kürsüde biz konuşmalar 
yapıyoruz, o sırada konuşmalar yapılınca, e tabii bazı çok şey oluyor, ağır konuşmalar olabiliyor 
ama Sayın Yönetim Kurulu ciddi buna bir tepki gösteriyor. Hani böyle şeyler söyleyemezsiniz 
diye, şimdi tabii ki belli kurallarımız var bizim, ama hani sayın mesela genel sekreterin ayağa 
kalkarak, sen öyle söyleyemezsin demesi de bence çok doğru değil. Çünkü Yönetim Kurulu 
olarak, biliyorsunuz söz hakkı öncelikli. Herhangi bir konuda bir itiraz varsa, burada gelinebilir, 
değerlendirilebilir, karşı görüşler sunulabilir. Cevap hakkı doğarsa, konuşmacı tekrar buraya 
gelebilir. Yani bu bizim kültürümüzde var. Burada biraz daha hani sakin olmakta fayda var diye 
düşünüyorum. Sıralama konusunda da Sayın Divan Başkanına katılmıyorum. Yani bizim 
Galatasaray olarak, biliyorsunuz geleneğimizde, abi, abla, işin konusu, önemli, büyüklerimize 
saygı duymak durumundayız, büyüklere, özellikle yaşça büyüklere, konuşma konusunda sıra 
önceliği bence verilebilir. Yani çok büyük bir konu değil bence, kaldı ki, yani, şeye, görsel olarak 
bugüne kadar kim ne konuştu, bakını göstermenin bir anlamı yok. Yani o iki ağabeyimiz, en çok 
konuşmayı yapmış olabilir. En çok Galatasaray konusunda düşünüyor olabilirler, konuşma 
cesareti en fazla olan insanlar olabilir. Yani o listeyi göstermenin de bence hiçbir anlamı yoktu. 
Sundum. Saygılarımla. 
 
Divan Kurulu Başkanı Aykutalp Derkan 
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Sayın Aykut Uzunoğlu’na katkısı için teşekkürler. Burada kıdem esası, doğru. Fakat toplantının 
akışı, toplantının akıcılığı daha öncelikli, en azından, yani ben bu moderasyonda olduğum 
müddetçe, bu şekil olacak. Kusura bakmayın. (Ya olur mu öyle şey, olmaması lazım başkan.) 
evet. Eleştirilerinize açığım. Şimdi bizim tüzüğümüz bu konuda da tüzük taslaklarında, bu konu 
gündeme geldi, tadil çalışmalarında, ilk 3 konuşmacı, 3 konuşmacı konuşma yapmadan, genel 
kurulda veya divan toplantısında süre kısıtlaması önergesi verilemiyor. Verildiğinde zaten divan 
toplantılarında 10 civarında, genel kurullarda 50, 60 civarında konuşmacı kayıt ermiş oluyor ki 
bunların konuşma hakları baki. Bir konuşmacı isterse, abartıyorsunuz diyebilirsiniz, 45 dakikada, 
2 saatte, 3 saat de, sabaha kadar konuşabilir. Hazirunun sabrını zorlayana kadar. Dolayısıyla ben 
hep getirdiğim olay, gönüllü süre kısıtlaması, yani bir iyi bir konuşmacı, 3 ila 5 dakikada, görsel 
kullanıyorsa, 10 dakikada, Yeni Zelanda başbakanı bir kadın başbakanının 3 dakikalık videoları 
vardı, 1 yıllık icraatını anlatıyordu, ben o kadar seri anlatılsın da beklemiyorum. Fakat iyi bir 
konuşmacı, düşünce zincirini, yani notlarını aldıysa, 5 dakikada, görsel materyal kullanıyorsa, 10 
dakikada konuşabilir. Aksi takdirde toplantılar 4 saat, 5 saat, genel kurullar da 2 güne kadar 
sarkabiliyor ki, bu da bize büyük ölçüde komplikasyonlar getiriyor. Ve ilgiyi dağıtıyor. Benim şey 
yaptığım bu. Yoksa, büyüklerin konuşma hakkı önceliklidir, onu zaten tartışma pozisyonunda 
değiliz, o tartışılamaz yani. Ama kendini kurumun üstünde gören bir ego da ben yönetime de 
dönerim, genel kurulu da esir alırım, böyle bir egoyu asla ve kata, kabul etmiyorum.  
Mustafa Tanrıyar, sayın Mustafa Tanrıyar, buyurun. 
 
Mustafa Tanrıyar 
Sayın Başkanlarım, değerli hazirun, stresin oldukça tavan yaptığı bu toplantıda, sizlerin de 
vaktini fazla almadan, şunu belirtmek istiyorum. Münferit bir hadiseyi dile getireceğim. 
Şampiyonluk kutlamasından önce, ha keza, derbi mücadelesi vardı, tüm bunları aile bazında, 
Florya’da kutlamak istedik, gittik, lakin şu gördüğünüz Florya’nın dış duvarı, buradan içeriye 
alınmadık. Alınmayışımızın nedeni de ha keza Erden Timur’un vermiş olduğu direktifler 
doğrultusunda, binanın ve bahçenin tamamen arındırılması. Ancak şahit olduğumuz olay, hani 
bir çaycının bile, yengesinin oraya nasıl girdiği. Bunun yanı sıra, ha keza, ben ailem ve kızım 3 
kişi olmak üzere, bir Divan Kurulu üyesi olarak bunu gündeme getirmemin tek nedeni de ha keza 
sizler de Divan Kurulu üyesisiniz, ağırlığınız belki orada hafifliğe dönüşecek. Tüm bunlara da 
mâni olmak üzere, ha keza diğer arkadaşımızın da belirttiği gibi, Kemerburgaz’a, Galatasaray 
imajını, daha düzgün yerleştirmek için, vizyonu yerleştirmek için, yönetimin de bu yönde iyi bir 
karar almasını rica ediyorum. Saygılarımı arz ediyorum. 
 
Divan Kurulu Başkanı Aykutalp Derkan 
Sayın Mustafa Tanrıyar’a kısa, özlü ve gayet vurgulu, derdini anlattığı için teşekkürler. Sayın 
Osman Güneri, buyurun son konuşmacımız.  
 
Osman Güneri 
Değerli Divan Başkanım, değerli Yönetim Kurulu Başkanım, Yönetim Kurulu üyeleri, sevgili 
ağabeylerim ve değerli hazirun, hepinizi saygıyla, sevgiyle selamlıyorum. Yaklaşık 15 yıldır dağda 
bayırda Türkiye'nin her yerini dolaşıyorum. Birazcık konuyu böyle değiştireyim, biraz hava da 
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daha güzel bir ortam yaratalım istedim. Benim işim hayvancılık, kendime de diyorum ki, ben 
Bebekten çıkma Aristokrat çobanım diyorum. Çünkü 15 yıldır bütün çiftlikleri dolaşıyorum. 
Burada da bir çiftçi üyemiz, kardeşimiz çıktı ama burada Yönetim Kurulunda çok değerli bir 
hayvancımız da var, yani Niyazi ağabeyimiz, kendisi Türkiye'nin bir numaralı Manda üreticisi. 
Benim işim, Türkiye'deki hayvancılığı bir noktaya getirmek. Çok zor bir iş, çünkü Türkiye'de, 
hayvancılık maalesef küçükbaşta, 100 yıl geri, büyükbaşta 50 yıl geri. Bunu bir noktaya 
getirmeye çalışıyoruz. Tabii ki istisnalar kaideyi bozmaz. Ben öncelikle Yönetim Kurulunu, 
başkanımızı tebrik ediyorum. Bu seneki şampiyonluğumuz için, ben tebrik etmek istiyorum. 
Evet, çok uzun yıllar dediğim gibi, hep böyle yollarda geçti. Hayatımız öyle geçiyor. Bu arada 
şunun için de teşekkür etmek istiyorum. Burada sevgili Ali ağabeyim de var, Ali Dürüst ağabeyim 
de var. Biz UEFA kupasını, ben de hasbelkader, kenarından, köşesinden yönetimdeydim. UEFA 
kupasını kazandık, büyük onur, yani bu onuru hayat boyu taşıyacağız. Ama yönetimin bunu 
hatırlayıp, bizi davet etmesi, bir ayrıcalık, onun için de ayrıca teşekkür ediyorum kendilerine. Ve 
bu vesileyle de Kemerburgaz tesislerini hem görmüş olduk hem bir araya geldik, eskilerle, yad 
ettik. Bu çok güzeldi. Aslında Galatasaray olarak bizim birlik beraberliğe ihtiyacımız var, hep 
bunu söylüyoruz ama, şimdi ben biraz eskileri hatırlıyorum, rahmetli Oğuz İmregün ağabeyimi 
hatırladım, rahmetli Kemal Onar ağabeyimi hatırladım. Eğer burada bu tür konuşmalar olsaydı, 
herhalde onlar, fırçayı çekerlerdi diye düşünüyorum ve herkes de onları dinlerdi. Burada değerli 
yine büyük ağabeylerim var. Ben şunu söylemek istiyorum. Galatasaray yönetimlerinde, 
Galatasaray başkanları ve yönetimleri, hatta Galatasaray hazirunu, asla ... söylemek, böyle bir 
kelime asla kullanılamaz. Bu beni çok üzdü. Ben buradan bunu bildirmek istiyorum. Hiçbir 
Galatasaray başkanına, böyle bir kelime kullanılamaz. Ben bunu özellikle söylemek istiyorum. 
Ben bunun için buraya çıkmadım. Ben bunun için buraya çıkmadım, sadece teşekkür etmek için 
ve bir konuyu gündeme getirmek istiyorum. Ben eski bir kürekçiyim, Galatasarayda yıllarca 
kürek çektik ama benden çok daha uzun yıllar kürek çekmiş, ağabeylerim, arkadaşlarım var 
burada, biz bir şekilde Galatasaray adasından çıkmak zorunda kaldık, belki o gün, o icap etti ama 
bugün artık Galatasaray adası, yeniden bize geçti. Bunun için de ayrıca teşekkür ediyorum. 
Geçen gün gittim, adaya yüzmeye gittim. Ya 100 lira para verdim, inanamadım. 100 lira para 
verdim, inanamadım, yani o eski günlerim aklıma geldi. Galatasaraydaki o eski Galatasaray adası 
günlerim aklıma geldi. Benim buradan bir tek ricam var, bir tek önerim var Sayın Başkanım, 
orada kürekçiler hak ettikleri yeri bulsunlar, orada adanın tam köşesinde, bomboş duran bir yer 
var. Gittim baktım oraya, bomboş duruyor. Gelin orayı bizim kürekçilere verelim, kürekçiler 
olarak biz orada yad edelim. Çünkü bizim bugün eğer ada bizim elimizdeyse, ben şunu da 
anlatmak istiyorum. Belki bilmeyebilirsiniz, rahmetli Emin Gezgöç, bizim antrenörlerimizden 
yıllarca yaptı, hatta Mustafa Kemal Atatürk’e kürek çekmeyi göstermiş bir ağabeyimizdi. Çok 
değerli bir ağabeyimizdi, Allah rahmet eylesin. 80’deki sıkı yönetimde, askerler basıyor adayı, 
geliyorlar, her taraftan teknelerle, biz burayı alacağız. Ne yapıyorsunuz burada diyor. Emin amca 
diyor ki, evladım biz diyor burada kürek çekiyoruz, spor yapıyoruz diyor. Ha, öyle mi diyor, burası 
spor için mi diyor. Ve onun üzerine, o ihtilalde, askerler orayı bırakıp gidiyorlar. Şimdi onun için, 
kürekçiler için, ada çok önemli, hepimiz için, adalılar için de ada çok önemli. Biz adada yüzmeye 
başladık, bir çoğumuz adada yüzmeye başladık. Ve Küçükçekmece’de çok güzel bir tesisi kurma 
imkânını yaşadık, bütün bunları yaptık ama adada eğer o arkada duran, o köşedeki yeri, 



35 
 

kürekçilere verirseniz, çok bahtiyar oluruz. Benim söyleyeceğim bu kadar, hepinizi saygıyla, 
sevgiyle, hürmetle selamlıyorum. Kolay gelsin. 
 
Divan Kurulu Başkanı Aykutalp Derkan 
Sayın Osman Güneri’ye teşekkürler. Eminim Sayın Yönetim Kurulumuz kürekçilerin ve kürek 
sevdalıların bu dileğini dikkate alacaktır. Şimdi ben Sayın Yönetim Kurulu masasından bir katkı 
olacak mı? Buyurun Sayın Başkan. 
 
Kulüp Başkanı Dursun Aydın Özbek 
Evet, değerli Galatasaraylılar, hepinize saygılarımı sunuyorum. Birçok konu var, belki 
cevaplanması gereken. Tabii biraz da insicam bozuldu divanda, dolayısıyla onu da dikkate alarak, 
önemli bir iki tanesine açıklık getirmek istiyorum. 
Öncelikle Sixt firması, anlaşmasına sadık, bağlı olarak devam ediyor. Bu sene de formamızın 
önünde, Sixt firmasının daha önce yaptığımız anlaşmasına bağlı olarak onunla çıkacağız. Bir defa 
bu haber doğru değildir. İkinci konu, şu Florya konusunu, bir daha baştan mı alayım, sağından 
mı alayım, solundan mı alayım, bir daha tekrar bir anlatayım ki, bir de bir şeye dikkat ettim 
değerli hazirun, konuştukça Florya’nın şekli de değişiyor. Fiziksel şekli değişiyor, finansal getirisi 
değişiyor, yani konuşa, konuşa Florya’yı öyle bir hale getirdik ki, birleşmiş milletlere kadar bu 
işin gitmesi lazım, yani bunun çözümünün, yani güvenlik konseyinde çözülebilir hale getirdik.  
Bu kadar basit bir olayı, bu kadar kolay anlaşılabilir bir olayı, hepimizin kendi özel hayatında 
yaptığı bir olayı, öyle bir hale getirdik ki, demin dediğim gibi, uluslararası boyutta bir konseye 
yahut da bir yere götürüp, orada bunun çözümünü aramak gerektiği gibi bir ortam ortaya 
çıkıyor. 
Biz Florya projesini anlatırken, taa başından beri içindeyim. Özellikle bu ikinci dönemde. 
Rahmetli Mustafa Cengiz başkanın, yani bize 21 dönümü geri kazandırdığı dönemden sonra. Her 
divanda aşağı yukarı anlatıldı, her genel kurulda gündeme geldi. En açık, en şeffaf şekliyle, genel 
kurullarda tablolarla, anlattık, anlattık, anlattık. Seçim dönemine geldik. Bir ay Florya konuştuk. 
Bir ay Florya konuştuk. Peki, bu Florya neymiş? Yani neydi de bu senelerden beri konuşa, 
konuşa, konuşa çözemedik, anlaşamadık. Tartışamadık. Değerli Galatasaraylılar, Florya konusu 
şu. Galatasaray Spor Kulübünün geçmişte tapusunu aldığı, satın aldığı, oradan rahmetle 
anıyorum, bu işe ilgi gösterip, bu işi kazandıranlara da çok teşekkür ediyorum. Galatasaray 
namına.  
 
Divan Kurulu Başkanı Aykutalp Derkan 
Başkanım, bir Burnaz ailesine de Halil Burnazı da rahmetle. 
 
Kulüp Başkanı Dursun Aydın Özbek 
Cemalin babası, Halil Burnaz, bunu kazandırdı, kendisine Allah rahmet eylesin, kendisine çok 
teşekkür ediyorum. Peki, sonra ne oldu? Biz genel kurullara gittik. Galatasarayda genel kurulun 
iradesinin üzerinde başka bir irade olduğunu da düşünmüyorum. Buna itiraz edeniniz var mı? 
Genel kurula gittik, genel kurulda dedik ki, ya bu 21 dönümü zaten geri kazandık, tamam. Şu 42 
dönümü de satın alalım. Buranın imarı var. Burada fizibl, çok güzel projeler yapıp, Galatasaraya 
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fayda sağlarız dedik. Oybirliğine yakın bir oylama sonucunda, bu genel kurulda kabul edildi. Peki, 
orada biz şunu anlatmadık mı, demek mi değerli Galatasaraylılar, Florya bize dar geliyor. Biz 
Florya’yı Kemerburgaz’da edindiğimiz 130 dönümlük yeni arazimize taşıyacağız. Orada daha 
modern bir tesis yapacağız. Alt yapımız daha geniş imkânlara sahip olacak. Dolayısıyla biz Florya 
yerleşkesinden çıkıp, Kemerburgaz yerleşkesine gideceğiz. Dedik. Florya’daki araziyi de 
değerlendirip, Galatasarayın mali yapısını, mali bağımsızlığına kavuşması için kullanacağız. Onu 
da dedik. Kemerburgaz’ı yapıyor muyuz? Yaptık. İşte hepimiz geldik gördük, 3 Temmuz’da şeyi 
orada açacağız, sezonu orada açacağız. Oraya geçeceğiz ki, Florya’da daha önce sizlere 
anlattığımız oybirliği ile sizden yetki aldığımız şekliyle Florya’yı değerlendirelim ve Galatasaray’a 
katkı sağlasın. 
Bunun için de sizden aldığımız yetkinin, noktasına, virgülüne dokunmadan çalışmaya başladık. 
O günden, yani konuşulanları bir hatırlayın, olayın nereden nereye gittiğini bir düşünün, TSKB 
raporlarıyla açıkladığımız rakamların üzerine, dendi ki, burada 600 milyon dolar daha fazla rant 
var, 700 milyon dolar daha fazla rant var. Ve yönetimi farklı şekillerde bu parayı şöyle yapıyorlar, 
böyle yapıyorlar diye suçladılar. Arkadaşlar, değerli Galatasaraylılar, değerli ağabeylerim, 
değerli kardeşlerim ne ben ne Yönetim Kurulu arkadaşlarım, Galatasaraya zerre kadar yanlış 
yapacak kişiler değiliz. Kafanızdan bir defa bunu silin.  
Bir tek amacımız var. Bir tek amacımız var. Galatasarayı bu zor günlerden, evet, bunu ifade 
etmek şöyle, anlatmanın kaç türlü yolu var bilmiyorum. İşin finans boyutuyla o kadar 
zorlanıyoruz ki, anlattık yani defalarca anlattık, yani gelirimizin yarısı kesiliyor, faiz şu kadar 
ödeniyor, her şeyi anlattık. Florya’da ne yapacağımızı da anlatmış olmamıza rağmen, çıkıp bazı 
arkadaşlar diyor ki, onu da sattık, bunu da sattık, malımızı da sattık, onu da sattık, elde bir şey 
kalmadı. Ya arkadaşlar, biz 42 dönümü satın alırken, size demedik mi, biz 21 ile bunu 
birleştireceğiz, bunu yapacağız, siz de oybirliğiyle bize yetki vermediniz mi? Peki, bu söylem ne? 
O malımı da sattın, bu malımı da sattın söylemi ne? O zaman orada yok muydun, o genel kurulda 
yok muydun arkadaş? Bunun için değerli Galatasaraylılar, sakın yanlış anlamayın, konuların 
tartışılmasından veyahut da şeffaflığa karşı bir düşüncem ne benim var ne de arkadaşlarımın 
var. Ama burada bazen tartışmalar ve konuşmalar öyle bir duruma gidiyor ki, ticari sır niteliğinde 
olabilecek şeyleri bile burada şeffaf bir şekilde açıp bir insanlara karşı, her şeyi ifade etmek gibi 
bir durum ortaya çıkıyor. Defalarca söylememe rağmen de bir Allah’ın kulu demedi ya dedim ya 
arkadaşlar yaptığımız işte bir yanlış hissediyorlar, yaptığımız işte bir inanamadığınız yahut da 
aklınıza yani ermediği demeyeyim de yani size doğru gelmeyin bir şey varsa, kapım açık ya gelin 
ben size, bunu evrağıyla şeyiyle anlatayım dedim. 80 seferdir söylüyorum. Bir Allah’ın kulu da 
gelmedi. Sormadı ki, bana ya sen bunu nasıl yaptın? Yahut da yönetim olarak bunu nasıl yaptınız 
diye bir Allah’ın kulu sormadı. Ama çıkıp buradan, her türlü şeyi söyleyerek, hakaret ederek ifade 
ediyorlar. 
Değerli kardeşlerim, Florya işi çok basit. Florya işi aynı dediğimiz, biz sizden aldığımız yetki 
çerçevesinde, Galatasaraya kazandırıldı. Galatasarayın elindeki bu yerleşkesini, ortada 
bırakmadan, biz futbol şubesini kapatıp da Florya’yı değerlendirmiyoruz, futbol şubesini daha 
mükemmel bir yere taşıyarak, daha mükemmel bir tesis yapmak suretiyle, Florya arsasını 
boşalttık. Ne yapacaktık peki, orada? Ne yapacaktık abi? Patates mi ekecektik, soğan mı 
ekecektik? Yani Florya’da, orada ne yapılır başka? Hain bunları hiç tartışmamış olsak, şeyi de 
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konuştum, yani dediğim gibi, 6 ay, 2 seneden beri bir Florya tartışması gidiyor. Sevgili İbrahim’in 
söylediği gibi, bunu tartışamadık, bunu. Ya şeyi de söyledim, yani o kadar çok tartıştık ki, olay 
metamorfoza uğradı. Başka bir duruma geçti. Onun için, Florya’nın, bize güvenin, her şeyden 
evvel, bizi siz seçtiniz. Daha seçimden yeni çıktık. Bizi siz seçtiniz, bize güvendiğiniz için seçtiniz, 
bizi genel kurul, bize güvendiği, bize inandığı için, Galatasaray gibi bir kıymetli bir spor kulübünü 
bizim yönetimimize teslim etti. 
Bu güvene mazhar olmak bizim için büyük onur. Seçimin sonucu itibariyle baktığımız zaman, biz 
üzerimizdeki yükü, 2 misli, 3 misli daha ağır hissediyoruz. Çünkü genel kurul, çoğunlukla, yani iyi 
bir çoğunlukla bize güvendiğini söylemiş. Bu sizin üzerinizdeki yükü ağırlaştırır.  
Hele oybirliği ile verdiği yetkiler, sizin üzerinizdeki yükü onlarca defa ağırlaştırır. Bu bilinçteyiz. 
Ne benden ne bir Yönetim Kurulu arkadaşımdan, demin de ifade ettim. Galatasaray için kötü bir 
şey aklımızdan geçmez. Galatasaray için hedefimiz en iyisini yapmak, Galatasaray için en güzelini 
yapmak bizim hedefimiz. Elbette ki şuna ihtiyacımız var. Bazı arkadaşlar, bunu alay konusu 
yapabilir. Sevgi iklimi, sevgi iklimi diyoruz, evet işin başında bu geliyor. Kötü bir şey mi bu ya, 
kötü bir şey mi yani, birbirimizi sevelim demek, kötü bir şey mi yahut da alay edilecek bir şey 
mi? Onun için ısrarla, tekrar tekrar söylüyorum, Galatasarayda geçtiğimiz son 2 senede, çok 
güzel bir iklim yakaladık. Rakiplerimizin kıskandığı, bunu da açıkça ifade ettikleri, bir iklimi 
yaşadık. Bunun devam etmesini, kimsenin kimseye küs olmamasını ve el ele vererek, 
konuştuğumuz projeleri realize etme zamanı, şimdi artık kavga zamanı değil, çalışma zamanı, 
şimdi artık birbirimizi itham etme zamanı değil, birbirimizi sevme zamanı. Onun için bize 
güvenin, değerli Galatasaraylılar, biz size sunduğumuz, 6 Temmuz’da yetki isteyeceğiz, bu yetki 
geçen senekinin aynısı. Zerre kadar, ondan şaşmadan, noktasına, virgülüne dokunmadan ve size 
söylediğimiz, oraya yazdığımız her şeyi kılı kılına, virgülüne kadar, aynı realize etmek üzere yetki 
istiyoruz. 
Eğer başka bir fikirde olsaydık, metni değiştirirdik, hayır doğrusu odur ve yönetim de onu 
yapmakla mükelleftir. Hepinize saygılarımı sunuyorum, iyi akşamlar diliyorum. 
 
Divan Kurulu Başkanı Aykutalp Derkan 
Sayın Başkana, teşekkürler. Kapanış konuşması için. Saygıdeğer hazirun, saat 16.38, Divan 
Kurulumuzun Haziran ayı oturumunu kapatmadan önce, hepinize iyi ve sağlıklı bir yaz tatili 
diliyorum. Temmuz ayını tatil ettik, Ağustos ayındaki gündemi yine statta yapacağız, bu klima 
koşulları dolayısıyla, okulu ve fiziki imkânları itibariyle de adayı kullanabilmemiz söz konusu 
değil. Dolayısıyla yine bu salonda yapacağız. Gündemi bilahare çıkacağız, hepinize tekrar iyi ve 
sağlıklı günler diliyorum. Hoşça kalınız.  
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